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De zitting begint om 19.33 u 

 

 

DAGORDE 

Openbare zitting 

DEPARTEMENT FINANCIËN 

1 Hulpverleningszone Fluvia. Meerjarenbeleidsplan 2020-2025. 

2 Hulpverleningszone Fluvia.  Dotatie 2020.  Wijziging Valorisatie. Goedkeuring. 

3 Reglement renteloze prefinancieringslening voor kerkfabrieken. Goedkeuring. 

DEPARTEMENT COMMUNICATIE 

4 Samenwerkingsovereenkomst met Westtoer. Goedkeuring. 

DEPARTEMENT FACILITY 

5 Groot onderhoud asfaltwegen 2019 - verrekening 2.  Goedkeuring. 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

6 Herinrichten omgeving Eilandschool. Verrekening 1.  Goedkeuring. 

7 Leveren en plaatsen van kerstverlichtingsinstallatie op het Marktplein.  Goedkeuring 

lastvoorwaarden, raming (46.357,53 euro excl. BTW of 56.092,61 euro incl. 21% 

BTW (9.735,08 euro BTW medecontractant)) en gunningswijze. 



8 Leveren en plaatsen containerlokaal aan het stadsmagazijn.  Goedkeuring 

lastvoorwaarden, raming (28.925,61 euro excl. BTW) en gunningswijze. 

 

9 Infrastructuurwerken in de private verkaveling "Zuidstraat - Beeklaan" (Textile 

Developments & Arts Metiendi). Goedkeuren tracé der wegen. 

10 Infrastructuurwerken in het privaat project "Deerlijksesteenweg" (De Stip). 

Goedkeuren tracé der wegen. 

11 Vaststellen straatnamen voor twee nieuw aan te leggen insteekstraat van de 

Kollegelaan. Principiële vaststelling. 

12 Overeenkomst met betrekking tot de samenwerking in het kader van het project 

intergemeentelijke verweefcoaching. Goedkeuring. 

DEPARTEMENT VRIJE TIJD 

13 Hersamenstellen adviesraden en vaststellen overeenstemming met de toepasselijke 

regels. 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

14 Vragenkwartiertje. 

Besloten zitting 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

15 Hersamenstelling Gemeentelijke Commissie voor Ruimtelijke Ordening (GECORO).  

Benoeming van de effectieve leden, plaatsvervangers, voorzitter, ondervoorzitter, 

vaste secretaris en plaatsvervangende secretaris. 

*** 

 

 

 

Openbare zitting 

DEPARTEMENT FINANCIËN 

1. Hulpverleningszone Fluvia. Meerjarenbeleidsplan 2020-2025. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

Krachtens art. 220 van de wet van 15.05.2007 betreffende de civiele veiligheid (CV-wet) 

zoals van kracht, werden de brandweerdiensten op 01.01.2015 in hulpverleningszones 

geïntegreerd.  De brandweerdienst van de stad Harelbeke is opgegaan in de 

hulpverlengingszone Fluvia. 

 



2. 

 

Blijkens art. 23 par. 1 van de CV-wet stelt elke zone een meerjarenbeleidsplan op dat 

rekening houdt met de bestaande situatie en de risicoanalyse. Dit plan wordt opgesteld 

voor een duur van zes jaar en is vatbaar voor aanpassingen. 

 

Het meerjarenbeleidsplan bevat een gemeentelijk luik en een zonaal luik met de 

doelstellingen inzake civiele veiligheid.  De zoneraad keurt het meerjarenbeleidsplan 

goed. 

 

Het plan omvat blijkens het KB van 24.04.2014 tot vaststelling van de minimale inhoud 

en de structuur van het meerjarenbeleidsplan van de hulpverleningszones  enkel een 

gemeentelijk luik als de projecten/het beleid van de zone een bijzondere impact hebben 

op een gemeente ten opzichte van de andere gemeenten van de zone. 

 

Het voorgelegde meerjarenbeleidsplan bevat voor Harelbeke geen gemeentelijk luik. 

 
Blijkens art. 23 par 3 van de CV-wet wordt het meerjarenbeleidsplan uitgewerkt door 

jaarlijkse actieplannen, voorbereid door de zonecommandant het zonecollege en 

goedgekeurd door de zoneraad. 

De jaarlijkse actieplannen worden ter advies voorgelegd aan de gemeenteraden van de 

zone. 

 

Artikel 68 par. 2 van de CV-wet bepaalt dat de dotaties van de gemeenten van de zone 

jaarlijks worden vastgelegd door de zoneraad op basis van een akkoord, bereikt tussen 

de verschillende betrokken gemeenteraden. 

Het akkoord moet worden bereikt ten laatste op 1 november van het jaar voorafgaand 

aan het jaar waarvoor de dotatie bestemd is.   

 

3. 

 

De prezoneraad van de hulpverleningszone Fluvia, hulpverleningszone waartoe de stad 

Harelbeke behoort, heeft op 26.09.2014 de gemeentelijke verdeelsleutel besproken. 

Deze verdeelsleutel werden al in 2014 aan de gemeenten  overgemaakt.  De 

verdeelsleutel wordt in het meerjarenbeleidsplan behouden.  Het aandeel van de stad 

Harelbeke bedraagt 7,13%. 

 

4. 

 

De nieuwe meerjarenbeleidsplanning 2020-2025 werd in de zoneraad van 27.09.2019 

goedgekeurd.  Ze wordt aan de gemeenteraad voorgelegd. 

 

5.  

  



 

De gemeentelijke toelagen zijn de volgende: 

 

 
Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- de wet van 15.05.2007 betreffende de civiele veiligheid, inzonderheid en zonder 

zich daartoe te willen beperken de artikelen 23 en 68 par. 2 

 

  

Meerjarenplanning - Dotaties 2020-2025

Verdeelsleutel exploitatie investering kazernering totaal exploitatie investering kazernering totaal

9.850.000,00 1.350.000,00 3.000.000,00 14.200.000,00 10.050.000,00 1.350.000,00 3.000.000,00 14.400.000,00

ANZEGEM 3,21% 316.185,00 43.335,00 96.300,00 455.820,00 322.605,00 43.335,00 96.300,00 462.240,00

AVELGEM 2,24% 220.640,00 30.240,00 67.200,00 318.080,00 225.120,00 30.240,00 67.200,00 322.560,00

DEERLIJK 3,06% 301.410,00 41.310,00 91.800,00 434.520,00 307.530,00 41.310,00 91.800,00 440.640,00

HARELBEKE 7,13% 702.305,00 96.255,00 213.900,00 1.012.460,00 716.565,00 96.255,00 213.900,00 1.026.720,00

KORTRIJK 37,26% 3.670.110,00 503.010,00 1.117.800,00 5.290.920,00 3.744.630,00 503.010,00 1.117.800,00 5.365.440,00

KUURNE 4,24% 417.640,00 57.240,00 127.200,00 602.080,00 426.120,00 57.240,00 127.200,00 610.560,00

LENDELEDE 1,38% 135.930,00 18.630,00 41.400,00 195.960,00 138.690,00 18.630,00 41.400,00 198.720,00

MENEN 9,95% 980.075,00 134.325,00 298.500,00 1.412.900,00 999.975,00 134.325,00 298.500,00 1.432.800,00

WAREGEM 10,83% 1.066.755,00 146.205,00 324.900,00 1.537.860,00 1.088.415,00 146.205,00 324.900,00 1.559.520,00

WEVELGEM 8,06% 793.910,00 108.810,00 241.800,00 1.144.520,00 810.030,00 108.810,00 241.800,00 1.160.640,00

ZWEVEGEM 6,84% 673.740,00 92.340,00 205.200,00 971.280,00 687.420,00 92.340,00 205.200,00 984.960,00

SPIERE-HELKIJN0,64% 63.040,00 8.640,00 19.200,00 90.880,00 64.320,00 8.640,00 19.200,00 92.160,00

LEDEGEM 2,33% 229.505,00 31.455,00 69.900,00 330.860,00 234.165,00 31.455,00 69.900,00 335.520,00

WIELSBEKE 2,83% 278.755,00 38.205,00 84.900,00 401.860,00 284.415,00 38.205,00 84.900,00 407.520,00

100,00% 9.850.000,00 1.350.000,00 3.000.000,00 14.200.000,00 10.050.000,00 1.350.000,00 3.000.000,00 14.400.000,00

Verdeelsleutel exploitatie investering kazernering totaal exploitatie investering kazernering totaal

10.450.000,00 1.450.000,00 3.000.000,00 14.900.000,00 10.950.000,00 1.450.000,00 3.000.000,00 15.400.000,00

ANZEGEM 3,21% 335.445,00 46.545,00 96.300,00 478.290,00 351.495,00 46.545,00 96.300,00 494.340,00

AVELGEM 2,24% 234.080,00 32.480,00 67.200,00 333.760,00 245.280,00 32.480,00 67.200,00 344.960,00

DEERLIJK 3,06% 319.770,00 44.370,00 91.800,00 455.940,00 335.070,00 44.370,00 91.800,00 471.240,00

HARELBEKE 7,13% 745.085,00 103.385,00 213.900,00 1.062.370,00 780.735,00 103.385,00 213.900,00 1.098.020,00

KORTRIJK 37,26% 3.893.670,00 540.270,00 1.117.800,00 5.551.740,00 4.079.970,00 540.270,00 1.117.800,00 5.738.040,00

KUURNE 4,24% 443.080,00 61.480,00 127.200,00 631.760,00 464.280,00 61.480,00 127.200,00 652.960,00

LENDELEDE 1,38% 144.210,00 20.010,00 41.400,00 205.620,00 151.110,00 20.010,00 41.400,00 212.520,00

MENEN 9,95% 1.039.775,00 144.275,00 298.500,00 1.482.550,00 1.089.525,00 144.275,00 298.500,00 1.532.300,00

WAREGEM 10,83% 1.131.735,00 157.035,00 324.900,00 1.613.670,00 1.185.885,00 157.035,00 324.900,00 1.667.820,00

WEVELGEM 8,06% 842.270,00 116.870,00 241.800,00 1.200.940,00 882.570,00 116.870,00 241.800,00 1.241.240,00

ZWEVEGEM 6,84% 714.780,00 99.180,00 205.200,00 1.019.160,00 748.980,00 99.180,00 205.200,00 1.053.360,00

SPIERE-HELKIJN0,64% 66.880,00 9.280,00 19.200,00 95.360,00 70.080,00 9.280,00 19.200,00 98.560,00

LEDEGEM 2,33% 243.485,00 33.785,00 69.900,00 347.170,00 255.135,00 33.785,00 69.900,00 358.820,00

WIELSBEKE 2,83% 295.735,00 41.035,00 84.900,00 421.670,00 309.885,00 41.035,00 84.900,00 435.820,00

100,00% 10.450.000,00 1.450.000,00 3.000.000,00 14.900.000,00 10.950.000,00 1.450.000,00 3.000.000,00 15.400.000,00

Verdeelsleutel exploitatie investering kazernering totaal exploitatie investering kazernering totaal

11.250.000,00 1.600.000,00 3.000.000,00 15.850.000,00 11.650.000,00 1.600.000,00 3.000.000,00 16.250.000,00

ANZEGEM 3,21% 361.125,00 51.360,00 96.300,00 508.785,00 373.965,00 51.360,00 96.300,00 521.625,00

AVELGEM 2,24% 252.000,00 35.840,00 67.200,00 355.040,00 260.960,00 35.840,00 67.200,00 364.000,00

DEERLIJK 3,06% 344.250,00 48.960,00 91.800,00 485.010,00 356.490,00 48.960,00 91.800,00 497.250,00

HARELBEKE 7,13% 802.125,00 114.080,00 213.900,00 1.130.105,00 830.645,00 114.080,00 213.900,00 1.158.625,00

KORTRIJK 37,26% 4.191.750,00 596.160,00 1.117.800,00 5.905.710,00 4.340.790,00 596.160,00 1.117.800,00 6.054.750,00

KUURNE 4,24% 477.000,00 67.840,00 127.200,00 672.040,00 493.960,00 67.840,00 127.200,00 689.000,00

LENDELEDE 1,38% 155.250,00 22.080,00 41.400,00 218.730,00 160.770,00 22.080,00 41.400,00 224.250,00

MENEN 9,95% 1.119.375,00 159.200,00 298.500,00 1.577.075,00 1.159.175,00 159.200,00 298.500,00 1.616.875,00

WAREGEM 10,83% 1.218.375,00 173.280,00 324.900,00 1.716.555,00 1.261.695,00 173.280,00 324.900,00 1.759.875,00

WEVELGEM 8,06% 906.750,00 128.960,00 241.800,00 1.277.510,00 938.990,00 128.960,00 241.800,00 1.309.750,00

ZWEVEGEM 6,84% 769.500,00 109.440,00 205.200,00 1.084.140,00 796.860,00 109.440,00 205.200,00 1.111.500,00

SPIERE-HELKIJN0,64% 72.000,00 10.240,00 19.200,00 101.440,00 74.560,00 10.240,00 19.200,00 104.000,00

LEDEGEM 2,33% 262.125,00 37.280,00 69.900,00 369.305,00 271.445,00 37.280,00 69.900,00 378.625,00

WIELSBEKE 2,83% 318.375,00 45.280,00 84.900,00 448.555,00 329.695,00 45.280,00 84.900,00 459.875,00

100,00% 11.250.000,00 1.600.000,00 3.000.000,00 15.850.000,00 11.650.000,00 1.600.000,00 3.000.000,00 16.250.000,00

2025

2020 2021

2022 2023

2024



Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad neemt kennis van het globale meerjarenbeleidsplan 2020-2025 voor 

de hulpverleningszone Fluvia. 

 

De gemeenteraad neemt kennis van de gemeentelijke toelagen van dit globale 

meerjarenbeleidsplan 2020-2025, die zijn voor de stad Harelbeke opgedeeld als volgt: 

 

 2020 2021 2022 2023 2024 2025 

Investeringstoelage 310.155 310.155 317.285 317.285 327.980 327.980 

Exploitatietoelage 702.305 716.565 745.085 780.735 802.125 830.645 

 

 

Artikel 2: 

 

Deze beslissing geldt onverminderd art. 68 par. 2 van de CV-wet. 

 

De jaarlijkse dotaties opgenomen in het globale meerjarenbeleidsplan 2020-2025 zullen 

door de gemeenteraad worden goedgekeurd indien er een duidelijk zicht is op het gehele 

budget, in het bijzonder de investeringen inbegrepen. 

 

Artikel 3: 

 

Afschrift van deze beslissing zal worden overgemaakt aan de financieel directeur van de 

stad, de provinciegouverneur en de hulpverleningszone Fluvia. 

 

2. Hulpverleningszone Fluvia.  Dotatie 2020.  Wijziging Valorisatie. Goedkeuring. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

De brandweerzone wordt onder meer door dotaties van de gemeenten van de zone 

gefinancierd. De dotaties van de gemeenten worden jaarlijks vastgesteld op basis van 

een akkoord bereikt tussen de verschillende gemeenteraden (art. 68 par. 2 van de wet 

van 15.05.2007 betreffende de civiele veiligheid). 

 

De prezoneraad van de hulpverleningszone Fluvia, hulpverleningszone waartoe de stad 

Harelbeke behoort, heeft op 26.09.2014 de gemeentelijke verdeelsleutel besproken. 

Deze verdeelsleutel werd al in 2014 aan de gemeenten meegedeeld. 

 

Bij gemeenteraadsbeslissing van 20.10.2014 werd de financiële verdeelsleutel van de 

gemeentelijke dotatie van de hulpverleningszone Fluvia, dringende medische 

hulpverlening inbegrepen, goedgekeurd. 

 



Voor Harelbeke bedraagt de verdeelsleutel 7,13 %.  Hij wordt in het budget 2020 van de 

hulpverleningszone behouden. 

 

De zoneraad van de hulpverleningszone Fluvia heeft op 23.06.2017 de uitbetaling 

vergoeding wagenpark besproken. Er werd een valorisatie van 100% terugbetaling aan 

de gemeenten meegedeeld gespreid over meerdere jaren. Deze terugbetaling is steeds 

opgenomen in het meerjarenbeleidsplan en de jaarlijkse budgetopmaak. 

 

De financiële bijdrage van de gemeenten past volledig binnen het meerjarenbeleidsplan 

2020 – 2025 van de hulpverleningszone. 

 

 
 

De gemeenteraad is bevoegd op grond van artikel 40 van het decreet lokaal bestuur en 

de artikelen 67, 68 en 134 van de wet betreffende de civiele veiligheid. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur, inzonderheid art. 40; 

- De wet van 15.05.2007 betreffende de civiele veiligheid, inzonderheid en zonder 

zich daartoe te willen beperken artikelen 67 en 68 en artikel 134; 

- Het Koninklijk besluit van 02.02.2009 tot vaststelling van de territoriale 

afbakening van de hulpverleningszones; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

  

Meerjarenplanning - Dotaties 2020-2025

Verdeelsleutel

ANZEGEM 3,21% 455.820,00 462.240,00 478.290,00 494.340,00 508.785,00 521.625,00

AVELGEM 2,24% 318.080,00 322.560,00 333.760,00 344.960,00 355.040,00 364.000,00

DEERLIJK 3,06% 434.520,00 440.640,00 455.940,00 471.240,00 485.010,00 497.250,00

HARELBEKE 7,13% 1.012.460,00 1.026.720,00 1.062.370,00 1.098.020,00 1.130.105,00 1.158.625,00

KORTRIJK 37,26% 5.290.920,00 5.365.440,00 5.551.740,00 5.738.040,00 5.905.710,00 6.054.750,00

KUURNE 4,24% 602.080,00 610.560,00 631.760,00 652.960,00 672.040,00 689.000,00

LENDELEDE 1,38% 195.960,00 198.720,00 205.620,00 212.520,00 218.730,00 224.250,00

MENEN 9,95% 1.412.900,00 1.432.800,00 1.482.550,00 1.532.300,00 1.577.075,00 1.616.875,00

WAREGEM 10,83% 1.537.860,00 1.559.520,00 1.613.670,00 1.667.820,00 1.716.555,00 1.759.875,00

WEVELGEM 8,06% 1.144.520,00 1.160.640,00 1.200.940,00 1.241.240,00 1.277.510,00 1.309.750,00

ZWEVEGEM 6,84% 971.280,00 984.960,00 1.019.160,00 1.053.360,00 1.084.140,00 1.111.500,00

SPIERE-HELKIJN0,64% 90.880,00 92.160,00 95.360,00 98.560,00 101.440,00 104.000,00

LEDEGEM 2,33% 330.860,00 335.520,00 347.170,00 358.820,00 369.305,00 378.625,00

WIELSBEKE 2,83% 401.860,00 407.520,00 421.670,00 435.820,00 448.555,00 459.875,00

20252020 2021 2022 2023 2024



Artikel 1:  

 

De gemeenteraad gaat akkoord met de uitbetaling, na budgetwijziging 2019, door de 

hulpverleningszone Fluvia, van de valorisatieovereenkomst voor 2019 als volgt: 

 

Valorisatieovereenkomst 2019: 46.647 euro 

 

Artikel 2:  

 

De gemeenteraad gaat akkoord met de dotatie 2020, lastens de stad Harelbeke voor de 

hulpverleningszone Fluvia, gesplitst in een exploitatie- en een investeringstoelage als 

volgt: 

 

Exploitatietoelage:  702.305 euro 

Investeringstoelage:  310.155 euro 

 

Artikel 3: 

 

Afschrift van deze beslissing zal worden overgemaakt aan de financieel directeur ter 

kennisgeving, de provinciegouverneur ter goedkeuring en de hulpverleningszone Fluvia 

en de minister van binnenlandse zaken ter kennisgeving. 

3. Reglement renteloze prefinancieringslening voor kerkfabrieken. Goedkeuring. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

De kerkfabrieken zijn verantwoordelijk voor de materiële organisatie van eredienst. In 

functie hiervan voeren de kerkfabrieken een eigen financieel beleid dat kadert binnen het 

meerjarenplan van de kerkfabriek. 

 

De gemeenten passen de eventuele tekorten bij van de exploitatie van kerkfabrieken. 

Voor zover de kerkfabriek niet zelfbedruipend is in de exploitatie dragen gemeenten ook 

bij in de investeringen van kerkfabrieken. Bijgevolg voorziet de gemeente standaard een 

investeringstoelage bij alle investeringen die voorzien zijn in het meerjarenplan van de 

kerkfabrieken.  

 

Waar mogelijk dienen kerkfabrieken ook andere subsidiekanalen te benutten. Vooral bij 

grotere herstellingswerken of restauratie kan een gewestelijke subsidie verkregen 

worden. In de meeste gevallen wordt de gewestelijke subsidie uitbetaald nadat de 

werken uitgevoerd en betaald zijn. Het is mogelijk dat de kerkfabriek onvoldoende liquide 

middelen heeft om het bedrag van de gewestelijke subsidie te prefinancieren. 

 

Het stadsbestuur heeft er alle belang bij dat kerkfabrieken bijkomende subsidiekanalen 

gebruiken en daarom wil het stadsbestuur een renteloze prefinancieringslening voorzien 

aan de kerkfabrieken die gesubsidieerde investeringen betalen voorafgaand aan de 

ontvangst van de gewestelijke subsidie. 

 

Het reglement dat, naar aanleiding van een concrete casus, ter goedkeuring wordt 

voorgelegd voorziet het kader waarbinnen kerkfabrieken een dergelijke 

prefinancieringslening kunnen aanvragen. 

 

De gemeenteraad is bevoegd op grond van artikel 41 tweede lid, 2° van het decreet 

lokaal bestuur (DLB). 

 

  



Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur (DLB) in het bijzonder art. 41 tweede lid, 2°; 

− het decreet van 07.05.2004 betreffende de materiële organisatie en werking van 

de erediensten; 

− de wet van 14.11.1983 betreffende de controle op de toekenning en op de 

aanwending van sommige toelagen. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met 23 stemmen voor, 5 onthoudingen 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

De gemeenteraad keurt het reglement ‘Renteloze prefinancieringsleningen voor 

kerkfabrieken’, waarvan de inhoud hieronder wordt weergegeven, goed. 

 

Artikel 1 – voorwerp 

 

Elke kerkfabriek binnen de stad Harelbeke kan een renteloze prefinancieringslening 

aanvragen voor de investeringen die gesubsidieerd worden door andere 

overheidsinstellingen. 

 

Artikel 2 – Voorwaarden 

 

Om in aanmerking te komen voor het verkrijgen van een renteloze lening moet de 

aanvrager aan de volgende voorwaarden voldoen: 

 

- De investeringen hebben betrekking op de infrastructuur die gebruikt wordt voor 

de materiële organisatie van de eredienst. Investeringen aan het privaat 

patrimonium van de kerkfabriek zijn uitgesloten. 

- De investeringen, alsook de desbetreffende investeringssubsidie waarvoor de 

prefinanciering wordt gevraagd, zijn voorzien in het door de gemeenteraad 

goedgekeurde budget of meerjarenplan van de kerkfabriek. 

- De werken, leveringen of diensten waarvoor de renteloze lening wordt gevraagd 

zijn reeds gestart op het moment van de aanvraag. 

- De investeringsubsidie werd goedgekeurd door de desbetreffende 

overheidsinstelling en de hoogte van de maximale tussenkomst is gekend. 

 

Artikel 3 – Aanvraag en beoordeling 

 

De aanvraag dient schriftelijk (op papier of per e-mail) ingediend te worden op het 

departement financiën van de stad Harelbeke. 

 

Elke aanvraag bestaat uit: 

 

- Een gedetailleerd overzicht van de investering waarvoor de prefinancieringslening 

wordt gevraagd, alsook een planning van de werken. 

- De financieringswijze van deze investering, d.w.z. aandeel gemeentelijke toelage 

en aandeel toelage van de andere overheidsinstelling. 

- De toezegging van de investeringstoelage die de kerkfabriek wenst te 

prefinancieren. 

- De gevraagde modaliteiten van de prefinancieringslening, zijnde het bedrag van 

de lening en de termijn waarbinnen de renteloze lening zal worden terugbetaald. 



 

Ter beoordeling van de aanvraag kan de administratie bijkomende informatie en/of 

documentatie opvragen. 

 

Artikel 4 – Toekenning 

 

Het college van burgemeester en schepenen beslist over de toekenning van de renteloze 

lening op basis van het advies van de administratie. 

 

Bij toekenning van de een renteloze lening wordt een overeenkomst afgesloten tussen de 

stad Harelbeke en de kerkfabriek waarin alle modaliteiten met betrekking tot de 

renteloze lening worden opgenomen. 

 

Artikel 5 – Aanwending en verantwoording 

 

De aanvrager verbindt er zich toe het ontleende bedrag uitsluitend aan te wenden voor 

de prefinanciering van de investeringstoelage die de kerkfabriek zal ontvangen van een 

andere overheidsinstelling voor een specifiek investeringsproject. 

 

Conform de wet van 14.11.1983 betreffende de controle op de toekenning en op de 

aanwending van sommige toelagen, heeft het stadsbestuur recht op informatie en 

financiële controle over de begroting en de rekening van de aanvrager. Het stadsbestuur 

heeft het recht om ter plaatse de aanwending van de renteloze lening te controleren. De 

aanvrager verbindt er zich toe om de bewijsstukken van aanwending van de renteloze 

lening voor te leggen op eenvoudig verzoek van het stadsbestuur. 

 

Volgende gevallen kunnen leiden tot de onmiddellijke opeisbaarheid van het totale 

ontleende bedrag, vermeerderd met de rente aan de wettelijke intrestvoet op het totale 

ontleende bedrag vanaf de uitbetalingsdatum: 

 

- elke met de bestemming strijdige aanwending van de renteloze lening (of van een 

gedeelte ervan); 

- in geval de aanvrager zich verzet tegen de uitoefening van de vermelde controle; 

- in geval van fraude of valse verklaringen in hoofde van de aanvrager; 

- in geval het project niet wordt gerealiseerd. 

 

Artikel 6 – Uitbetaling en terugbetaling 

 

De renteloze lening bedraagt maximaal het bedrag van de toegezegde 

investeringstoelage van de andere overheidsinstelling. 

 

De renteloze lening wordt in één keer uitbetaald. De uitbetaling gebeurt binnen de 30 

dagen nà ondertekening door beide partijen van de leningsovereenkomst bedoeld in art. 

4. 

 

De aanvrager verbindt zich ertoe de stad Harelbeke onmiddellijk en schriftelijk op de 

hoogte te brengen van iedere wijziging van het toepasselijke bankrekeningnummer. 

 

De terugbetaling van de lening is gekoppeld aan de mate waarin de geprefinancierde  

investeringsubsidie wordt ontvangen door de kerkfabriek. Elke ontvangst wordt binnen 

een termijn van 14 kalenderdagen doorgestort naar het stadsbestuur. Indien de beoogde 

investeringsubsidie niet volledig werd ontvangen wordt het eventuele saldo op de 

openstaande lening vereffend. Dit gebeurt op het moment dat de kerkfabriek de laatste 

schijf van de investeringsubsidie ontvangt. 

 

Uiterlijk het 3de kalenderjaar dat volgt op de uitbetaling van de lening dient de renteloze 

lening volledig terugbetaald te zijn. Bij de derde verjaardag van de renteloze lening 



wordt het eventuele openstaande saldo van de renteloze lening terugbetaald aan het 

stadsbestuur. 

 

De eventuele specifieke modaliteiten met betrekking tot terugbetaling van de renteloze 

lening worden opgenomen in de overeenkomst. 

 

Artikel 7 – Sancties 

 

De stad zal de aanvrager bij laattijdige terugbetaling aangetekend in gebreke stellen.  

 

Het niet betalen binnen de 30 dagen na postdatum van de aangetekende 

ingebrekestelling heeft de onmiddellijke opeisbaarheid van het totale ontleende bedrag 

(verminderd met de reeds terugbetaalde aflossingen) tot gevolg, vermeerderd met de 

wettelijke intrest op dit bedrag, te rekenen vanaf de postdatum van de aangetekende 

ingebrekestelling. 

 

Artikel 2:  

 

Deze beslissing dient bekend te worden gemaakt overeenkomstig art. 286 par. 1 van het 

decreet lokaal bestuur (DLB) en heeft uitwerking vanaf de dag van de publicatie. 

 

DEPARTEMENT COMMUNICATIE 

4. Samenwerkingsovereenkomst met Westtoer. Goedkeuring. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 
De stad werkt sinds jaar en dag nauw samen met het autonoom provinciebedrijf (APB) 

Westtoer binnen het kader van de toeristische regio Leiestreek op vlak van toerisme en 

recreatie. Deze samenwerking werd vastgelegd in een meerjarige Samenwerkings-

overeenkomst Toerisme en Recreatie (STER).  

 

Een nieuwe overeenkomst 2020-2025 ingaand vanaf januari 2020 wordt aan de 

gemeenteraad ter goedkeuring voorgelegd. 

 

De overeenkomst bevat verbintenissen van zowel APB Westtoer als de stad. 

 

In het project gaat Westtoer verbintenissen aan betreffende de regiowerking, regionale 

strategische beleidsplanning, marketing, recreatie, toeristische ontwikkeling, 

kenniscentrum, advies, consultancy en vorming. 

 

Het ontwerp voorziet volgende verbintenissen voor de stad: participatie aan de regionale 

overlegstructuren, samenwerking m.b.t. strategische beleidsplannen en bovenlokale 

initiatieven en een gemeentelijke bijdrage. 

 

De bijdrage bestaat uit een basisbijdrage (2.000 euro per jaar) en een bijdrage aan de 

regionale promotiepool van de Leiestreek (4.380 euro per jaar).  Beide bedragen worden 

jaarlijks met 1 % verhoogd ten titel van indexatie.  De promotionele bijdrage Leiestreek 

wordt door Westtoer verdubbeld. 

 

Westtoer zal de eerste bijdrage gebruiken voor de werking van het regioteam, voor het 

bijhouden van relevante aanbod- en vraaggegevens per gemeente/stad en het ontsluiten 

ervan via de regionale trendrapporten, voor regiobrede onderzoeken, voor toeristische 

ICT-toepassingen en voor regio-overstijgende marketinginitiatieven. 



 

De overeenkomst gaat in op 01.01.201020 en loopt tot 31.12.2024.  Ze wordt 

stilzwijgend verlengd tot 31.12.2025 indien geen van beide partijen ten laatste zes 

maand voor 31.12.2024 de overeenkomst niet opzegt. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bevoegdheden: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB), inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken art. 40 par. 1 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad keurt de nieuwe samenwerkingsovereenkomst met Westtoer voor de 

periode van 2020-2025, waarvan de inhoud hieronder wordt weergegeven, goed. 

 

 

Samenwerkingsovereenkomst voor Toerisme En Recreatie (STER)  

 

Tussen  

 

Westtoer, autonoom provinciebedrijf met rechtspersoonlijkheid voor toerisme en 

recreatie van de provincie West-Vlaanderen, met zetel te Koning Albert I-laan 120, 8200 

Brugge, vertegenwoordigd door Sabien Lahaye-Battheu, voorzitter en Stefaan Gheysen, 

algemeen directeur,  

Hierna genoemd Westtoer  

 

en  

 

De Stad Harelbeke, Marktstraat 29, 8530 Harelbeke, vertegenwoordigd door Alain Top, 

burgemeester en Carlo Daelman, algemeen directeur,  

Hierna genoemd ‘de gemeente’  

 

Wordt het volgende overeengekomen:  

 

Artikel 1: Strategisch partnership  

Westtoer en de gemeente verbinden er zich toe om een strategisch partnership te 

ontwikkelen met als doel de verdere ontwikkeling en de promotie van de toeristisch-

recreatieve troeven van de gemeente. Beide partners komen overeen om deze 

doelstelling te realiseren binnen het kader van de toeristische regio Leiestreek.  

 

Artikel 2: Verbintenissen van Westtoer apb  

 

2.1. Regiowerking  

Westtoer stelt een regioteam ter beschikking van de toeristische regio Leiestreek. De 

gemeente kan altijd een beroep doen op de expertise van het regioteam.  



Dit regioteam bestaat uit één regiomanager, één regiomedewerker en één medewerker 

regiomarketing. Als er projecten zijn met externe financiering, dan wordt het team 

aangevuld met 1 of meerdere projectmanagers.  

 

Het regioteam is gehuisvest in de Leiestreek (Kortrijk).  

 

Het team staat in voor volgende taken:  

• Organisatie van het overleg en de samenwerking tussen Westtoer en de 

gemeenten;  

• Coördineren van bovenlokale toeristisch-recreatieve acties en projecten;  

• Opvolgen van Europese en Vlaamse subsidiemogelijkheden;  

• Coördinatie van de marketingacties binnen de regio en beheer van de regionale 

promotiepool;  

• Aanspreekpunt van Westtoer voor alle lokale publieke en private actoren; 

specifieke vragen of projecten worden door het regioteam overgemaakt aan de 

centrale diensten;  

• Organisatie van netwerkmomenten en vorming voor de publieke en private 

sector;  

• Uitwerken en opvolgen van de jaarlijkse actieplannen voor de uitvoering van het 

strategisch beleidsplan.  

 

2.2. Regionale strategische beleidsplanning  

Het nieuwe beleidsplan voor toerisme en recreatie in de Leiestreek werd op 20/06/2019 

goedgekeurd door de provincieraad van West-Vlaanderen. Westtoer engageert zich om 

tijdens de beleidsperiode 2020-2025 de uitvoering van het strategisch beleidsplan te 

coördineren. Dit zal gebeuren aan de hand van jaarlijkse actieplannen en thematische 

overlegmomenten.  

 

2.3. Marketing  

Westtoer ontwikkelt en realiseert voor de betrokken regio een marketingcampagne 

waarbij de regiobestemming op zich en de eigen ‘look and feel’ centraal staan. Binnen 

deze campagne ligt de klemtoon op pers- en tradebewerking, online communicatie en 

print. Westtoer zal deze campagne uitvoeren in nauw overleg met de gemeenten van de 

regio via de daartoe opgerichte overlegstructuren (zie punt 3.1). De financiering van 

deze campagne zal voor de helft gedragen worden door Westtoer en voor de helft door 

de gemeenten van de betrokken regio. Alle communicatie leidt zoveel mogelijk naar de 

regiowebsite die we verder uitbouwen als dé inspiratie- en informatiebron van de regio.  

Westtoer zal tevens overkoepelende marketingcampagnes opzetten met betrekking tot 

fietsen en wandelen, tafelen, groeps- en verblijfstoerisme. Dit laatste gebeurt onder de 

koepel van Logeren in Vlaanderen.  

Westtoer ontwikkelt performante digitale kanalen om de regio online te promoten. Alle 

toeristisch relevante producten (logies, reca, attracties,…) worden hiervoor verzameld in 

een databank waartoe de gemeente zelf toegang krijgt. Alle content wordt via open data 

ter beschikking gesteld. Foto’s en video’s worden op een efficiënte manier beheerd en 

ontsloten via de mediabank.  

 

2.4. Recreatie  

Westtoer engageert zich om de fiets- en wandelnetwerken in stand te houden en verder 

te ontwikkelen. Westtoer zal tevens de provinciale fiets- en wandelroutes evalueren en 

optimaliseren.  

Westtoer ontwikkelt voor het hele West-Vlaamse grondgebied een picknickplan en zal 

hiertoe een kaderopdracht uitschrijven om een eenvormig type meubilair te ontwerpen. 

De gemeente zal deze ontwerpen op haar grondgebied kunnen gebruiken.  

Westtoer verleent aan de dienst voor toerisme/VVV van de gemeente een korting van 

35% op de recreatieve publicaties van Westtoer en van 20% op de verzamelboxen (vol 

en leeg).  

 



2.5. Toeristische ontwikkeling  

Westtoer engageert zich om bovenlokale toeristische projecten van de gemeente actief te 

ondersteunen, voor zover deze projecten niet in tegenspraak zijn met de algemene 

doelstellingen van Westtoer op provinciaal niveau.  

Westtoer zal een coördinerende rol spelen inzake het regionaal onthaal en coördineert 

o.a. een netwerk van toeristische infopunten, die als verlengstuk van de gemeentelijke 

infokantoren fungeren. Westtoer ontwikkelt verder de nodige expertise inzake kwaliteits- 

en belevingsvolle productontwikkeling en het toeristisch ondernemen.  

Westtoer organiseert het Q-traject voor toerismemakers, waarbij de beleving en de 

tevredenheid van de bezoeker centraal staan. Daarnaast bouwt Westtoer haar expertise 

verder uit op het vlak van transversale thema’s, zoals familievriendelijkheid en duurzame 

toeristische ontwikkeling. Op vraag van de gemeente stelt Westtoer deze expertise ter 

beschikking. 

 

2.6. Kenniscentrum 

Westtoer engageert zich om relevante data inzake het toeristisch aanbod en de vraag 

nauwgezet bij te houden en te inventariseren. Jaarlijks bundelt Westtoer relevante 

aanbod- en vraaggegevens in een trendrapport voor de betrokken regio. De kerncijfers 

van de regio publiceert Westtoer in een aparte flyer. Westtoer volgt het toerisme in de 

regio ook snel op, o.a. de evolutie van boekingen bij hotels, gastenkamers en 

jeugdlogies.  

Daarnaast volgt Westtoer het gebruik van de fietsnetwerken in de regio op en 

organiseren we op regelmatige basis structurele regiogerichte onderzoeken die peilen 

naar de economische impact van toerisme en recreatie van diverse doelgroepen in de 

regio.  

 

2.7. Advies, consultancy & vorming  

Westtoer adviseert de gemeente inzake toeristisch-recreatieve initiatieven en projecten.  

Westtoer is ook bereid om inzake conceptontwikkeling, beleidsplanning, 

projectbegeleiding, onderzoeksopdrachten en marketing consultancyopdrachten uit te 

voeren voor de gemeente.  

Westtoer verleent een korting van 20% aan de gemeente op haar tarieven.  

Westtoer organiseert minstens twee maal per jaar een vormingssessie voor de 

medewerkers van de dienst voor toerisme/VVV van de gemeente.  

 

Artikel 3: Verbintenissen van de gemeente  

 

3.1. Participatie aan regionale overlegstructuren  

De gemeente vaardigt een vertegenwoordiger af voor de Algemene Vergadering en de 

Raad van Bestuur (als effectief lid of als expert) van Toerisme Leiestreek vzw.  

De gemeente duidt eveneens een afgevaardigde aan voor het ambtelijk overlegplatform 

tussen Westtoer en de diensten voor toerisme van de Leiestreek.  

 

3.2. Samenwerking m.b.t. strategische beleidsplannen en bovenlokale 

initiatieven  

De gemeente zorgt voor de nodige input voor de opmaak van de jaarlijkse actieplannen 

voor de uitvoering van het strategisch beleidsplan en participeert indien nodig aan de 

thematische overlegmomenten.  

De gemeente werkt mee aan bovenlokale initiatieven die door de regiowerking opgezet 

worden:  

 

• Bezorgen van inhoud voor de overkoepelende promotiecampagnes / themajaren;  

• Bevoorraden van de Infopunten Toerisme in de gemeente;  

• Op de hoogte houden van de regiowerking van nieuwtjes op het vlak van toerisme 

en recreatie;  

• Het uitdragen van de regio in de dienst toerisme en communicatie van de 

gemeente.  



 

Artikel 4: Gemeentelijke bijdrage 

 

4.1. Basisbijdrage  

De gemeente levert een jaarlijkse bijdrage van € 2.000 in de werking van het regioteam, 

voor het bijhouden van relevante aanbod- en vraaggegevens per gemeente en het 

ontsluiten ervan via de regionale trendrapporten, voor regiobrede onderzoeken, voor 

toeristische ICT-toepassingen en voor regio-overstijgende marketinginitiatieven.  

De basisbijdrage wordt jaarlijks met 1% geïndexeerd.  

 

4.2. Bijdrage aan de regionale promotiepool  

De gemeente betaalt jaarlijks een bijdrage in de promotiepool Leiestreek van € 4.380.  

De regionale promotiepool wordt jaarlijks met 1% geïndexeerd.  

De bijdrage van de gemeente in de promotiepool wordt door Westtoer verdubbeld.  

 

Artikel 5: Duur van de overeenkomst  

De overeenkomst gaat in op 1 januari 2020 en loopt tot 31 december 2024. De 

overeenkomst wordt na deze periode stilzwijgend verlengd voor 1 jaar tot 31 december 

2025 behoudens schriftelijke opzegging van 1 van beide partijen ten laatste 6 maanden 

voor het einde van de overeenkomst.  

 

Artikel 6: Evaluatie  

Westtoer en de gemeente verbinden er zich toe om hun samenwerking geregeld te 

evalueren en indien nodig bij te sturen. In ieder geval wordt er op initiatief van de 

regiomanager van Westtoer een tussentijdse evaluatie voorzien na drie jaar (eind 2022-

begin 2023) en een eindevaluatie in 2025.  

 

Artikel 7: Geschillenregeling + toepasselijk recht  

Op deze overeenkomst is het Belgisch recht van toepassing. De partijen zullen deze 

overeenkomst te goeder trouw uitvoeren. In geval van betwisting zullen zij zoeken naar 

een minnelijke schikking. Ernstige geschillen die zouden voortvloeien uit deze 

overeenkomst, zullen worden beslecht door de rechtbanken bevoegd over het 

grondgebied van de maatschappelijke zetel van Westtoer apb.  

 

Artikel 8: Nietigheid  

De nietigheid of onafdwingbaarheid van een bepaling uit deze overeenkomst zal op geen 

enkele wijze de geldigheid en afdwingbaarheid van de overige bepalingen uit deze 

overeenkomst aantasten. In geval een bepaling voor nietigheid of onafdwingbaarheid 

wordt gehouden, zullen de partijen deze bepaling vervangen door een andere geldige en 

afdwingbare bepaling die het meest de intenties van de partijen benadert. 

DEPARTEMENT FACILITY 

5. Groot onderhoud asfaltwegen 2019 - verrekening 2.  Goedkeuring. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Het college van burgemeester en schepenen verleende in zitting van 04.06.2019 

goedkeuring aan de gunning van de opdracht “Groot onderhoud asfaltwegen 2019” aan 

NV De Vriese Raf, KBO nr. BE 0413.759.834, Oude Heirweg 11 te 8851 Koolskamp tegen 

het nagerekende offertebedrag van 65.559,60 euro excl. BTW of 79.327,12 euro incl. 

21% BTW (13.767,52 euro Btw medecontractant). 

 

De uitvoering moet gebeuren overeenkomstig de lastvoorwaarden vastgelegd in het 

bestek met nr. 19/15. 



 

Het college van burgemeester en schepenen verleende in zitting van 09.07.2019 

goedkeuring aan verrekening 1 voor een bedrag in meer van 3.250,00 euro excl. BTW of 

3.932,50 euro incl. 21% BTW. 

 

Tijdens de uitvoering van de opdracht bleek dat het noodzakelijk was om volgende 

wijzigingen aan te brengen: 

 

OVERSCHREDEN HOEVEELHEDEN : 

- verwerken teerhoudend asfalt: door verstrenging in de wetgeving is "wetzand"  

   nu ook teerhoudend (PAK); 

- onderlaag APO-D als profileerlaag: door niet gekende kasseiondergrond in de  

   Wagenweg was een onderlaag noodzakelijk; 

- OP1: er was iets meer transport nodig dan voorzien. 

 

MEERWERKEN : 

- OP2: Handwerk verwijderen asfalt op kasseien Wagenweg; 

- OP3: nieuw putdeksel aanleveren: geen deksel Infrax mogelijk dus best  

   vernieuwen.  Dit was niet opgenomen in bestek. 

 

HV in meer  22.542,44 euro 

Bijwerken + 2.692,00 euro 

Totaal excl. BTW = 25.234,44 euro  

BTW + 5.299,23 euro 

TOTAAL =  30.533,67 euro  

   

Deze verrekening en de vorige reeds goedgekeurde verrekeningen overschrijden het 

bestelbedrag met 43,45%, waardoor het totale bestelbedrag na verrekeningen nu 

94.044,04 euro excl. BTW of 113.793,29 euro incl. 21% BTW (19.749,25 BTW 

medecontractant) bedraagt. 

 

De aannemer vraagt daarom ook een termijnsverlenging van 2 kalenderdagen. 

 

De aannemer verbond zich ertoe om geen schadevergoeding te eisen omwille van deze 

termijnsverlenging. 

 

De leidend ambtenaar de heer Frederique Christiaens verleende gunstig advies. 

 

De uitgave voor deze verrekening is voorzien in het investeringsbudget van 2019, op 

budgetcode 224007/020000-GGZ-GGZ 28. 

 

De financieel directeur verleende visum. 

 

De gemeenteraad is bevoegd gezien het goedkeuren van de verrekening niet behoort tot 

het dagelijks bestuur aangezien ze de 10 % van de oorspronkelijke opdracht verschrijdt. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen 

inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten 

en concessies, en latere wijzigingen. 

- De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald en zonder zich 

daartoe te willen beperken artikel 42, § 1, 1° a) (de goed te keuren uitgave excl. btw 

bereikt de drempel van € 144.000,00 niet). 



- Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene 

uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen, meer bepaald 

artikel 38/1 (Aanvullende Werken/Leveringen/Diensten). 

- Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen, meer bepaald en zonder zich daartoe te willen 

beperken artikel 90, 1°. 

- Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald en zonder zich 

daartoe te willen beperken artikels 40 en 41, betreffende de bevoegdheden van de 

gemeenteraad. 

- De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 

bestuurshandelingen, en latere wijzigingen. 

- Het Bestuursdecreet van 7 december 2018. 

- Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald en zonder zich 

daartoe te willen beperken artikels 326 tot en met 341 betreffende het bestuurlijk 

toezicht. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1: 

 

Goedkeuring wordt verleend aan verrekening 2 van de opdracht “Groot onderhoud 

asfaltwegen 2019” voor het totaal bedrag in meer van 25.234,44 euro excl. BTW of 

30.533,67 euro incl. 21% BTW (5.299,23 euro BTW medecontractant). 

 

Artikel 2: 

 

De termijnverlenging van 2 kalenderdagen wordt goedgekeurd. 

 

Artikel 3: 

 

De uitgave voor deze verrekening is voorzien in het investeringsbudget van 2019, op 

budgetcode 224007/020000-GGZ-GGZ 28. 

 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

6. Herinrichten omgeving Eilandschool. Verrekening 1.  Goedkeuring. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Het college van burgemeester en schepenen verleende in zitting van 20.08.2019 

goedkeuring aan de gunning van de opdracht “Herinrichten omgeving eilandschool 

Harelbeke” aan NV Arbowar, KBO nr. BE 0405.387.150, Driesstraat 80 te 8790 Waregem 

tegen het nagerekende offertebedrag van 169.349,47 euro excl. BTW of 179.510,44 euro 

incl. BTW (10.160,97 euro BTW medecontractant). 

De uitvoering moet gebeuren overeenkomstig de lastvoorwaarden vastgelegd in het 

bestek met nr. 861.2-A.19/01. 



 

Voor de aanvang van de opdracht wordt voorgesteld om volgende wijzigingen aan te 

brengen: 

 

Dolomietverharding vervangen door halfverharding. 

HV in min - 11.938,34 euro 

Bijwerken + 32.600,23 euro  

Totaal excl. btw = 20.661,89 euro  

Btw + 1.239,71 euro  

TOTAAL = 21.901,60 euro  

 

Deze verrekening overschrijdt het bestelbedrag met 12,20%, waardoor het totale 

bestelbedrag na verrekeningen nu 190.011,36 euro excl. BTW of 201.412,04 euro incl. 

BTW (11.400,68 euro BTW medecontractant) bedraagt. 

 

Motivering voor deze verrekening:  

 

In het bestek is er dolomietverharding voorzien. 

Op aangeven van het departement facility wordt aangedrongen om geen 

dolomietverharding aan te leggen omwille van het onderhoudsintensieve karakter van 

dolomiet/open verhardingen.  

Na enkele jaren is er op de niet-belopen plaatsen sterke gras- en wilde plantengroei. Het 

onderhouden van dit dolomietveld d.m.v. thermische bestrijding zou 5.000 tot 6.000 

euro per jaar kosten. De beeldkwaliteit  het gehele jaar door even hoog houden zou ook 

niet evident zijn. De extra investering van halfverharding verdient zich relatief snel terug. 

Tweede reden is de slechte toegankelijkheid voor minder mobiele mensen, rolstoelen, 

kinderwagens, allerhande karretjes of dergelijke. 

Derde reden is de invloed op het grondwater en de aanliggende beplantingen van grote 

hoeveelheden dolomiet. Dolomiet werkt sterk pH-verhogend. 

 

Voor deze verrekening wordt geen termijnsverlenging toegekend. 

 

De leidend ambtenaar de heer Karel Bauters verleende gunstig advies. 

 

De uitgave voor deze verrekening is voorzien in het investeringsbudget  van 2019, op 

budgetcode 222007/082021-WOL-WOL 82. 

 

De gemeenteraad is bevoegd nu het gaat om een overheidsopdracht die niet opgenomen 

werd in het begrip dagelijks bestuur, gezien bijkomende uitgave door wijziging in de 

werken meer bedraagt dan 10% van het gunningsbedrag. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

-De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen 

inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten 

en concessies, en latere wijzigingen. 

-De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 36. 

-Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene 

uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen, meer bepaald 

artikel 38/5 (Niet-wezenlijke wijziging). 

-Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen. 

-Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 40 en 41, 

betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad. 

-De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 

bestuurshandelingen, en latere wijzigingen. 



-Het Bestuursdecreet van 7 december 2018. 

-Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 326 tot en 

met 341 betreffende het bestuurlijk toezicht. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met 22 stemmen voor, 5 onthoudingen 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Goedkeuring wordt verleend aan verrekening 1 van de opdracht “Herinrichten omgeving 

eilandschool Harelbeke” voor het totaal bedrag in meer van 20.661,89 euro excl. btw of 

21.901,60 euro incl. btw (1.239,71 euro BTWmedecontractant). 

 

Artikel 2: 

 

De uitgave voor deze verrekening is voorzien in het investeringsbudget van 2019, op 

budgetcode 222007/082021-WOL-WOL 82. 

 

7. Leveren en plaatsen van kerstverlichtingsinstallatie op het Marktplein.  

Goedkeuring lastvoorwaarden, raming (46.357,53 euro excl. BTW of 

56.092,61 euro incl. 21% BTW (9.735,08 euro BTW medecontractant)) en 

gunningswijze. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Aan Fluvius werd gevraagd om ondergrondse kabels en bovengrondse aftakkingspaaltjes 

in het nieuwe marktplein te voorzien, om de toekomstige kerstverlichting op aan te 

sluiten. 

 

In het kader van deze opdracht “Leveren en plaatsen van kerstverlichtingsinstallatie op 

het Marktplein” werd een offerte met nr. 20080001 opgesteld door Fluvius CVBA, 

Noordlaan 9 te 8820 Torhout. 

 

De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op 46.357,53 euro excl. BTW of 

56.092,61 euro incl. 21% BTW (9.735,08 euro BTW medecontractant). 

 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de onderhandelingsprocedure 

zonder voorafgaande bekendmaking. 

 

De gemeenteraad is bevoegd nu het gaat om een bestek inzake een overheidsopdracht 

die niet opgenomen werd in het begrip dagelijks bestuur, gezien het ramingsbedrag op 

het investeringsbudget hoger is dan 8.500 euro en het project niet nominatief is voorzien 

(toepassing art. 41 tweede lid, 10°, a. van het decreet lokaal bestuur - DLB). 

 

Gezien er momenteel meerdere offertes aangeboden worden door Fluvius voor werken in 

het Marktplein waarbij telkens sleuven dienen betaald te worden en het voorlopig herstel 

ervan, adviseert het departement grondgebiedszaken aan Fluvius opdracht te geven de 

synergiewinsten van de sleuven her te bekijken. 



 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

-De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget  van 2019, op 

budgetcode 225000/067000-GGZ-GGZ 16. 

-Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

-De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen 

inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten 

en concessies, en latere wijzigingen. 

-De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 42, § 1, 1° 

a) (de goed te keuren uitgave excl. btw bereikt de drempel van € 144.000,00 niet). 

-Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene 

uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen. 

-Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen, meer bepaald artikel 90, 1°. 

-Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 40 en 41, 

betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad. 

-De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 

bestuurshandelingen, en latere wijzigingen. 

-Het Bestuursdecreet van 7 december 2018. 

-Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 326 tot en 

met 341 betreffende het bestuurlijk toezicht. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met 25 stemmen voor, 3 onthoudingen 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De offerte met nr. 20080001 en de raming voor de opdracht “Leveren en plaatsen van 

kerstverlichtingsinstallatie op het Marktplein”, opgesteld door Fluvius CVBA, Noordlaan 9 

te 8820 Torhout worden goedgekeurd. De lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals 

voorzien in het bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de 

overheidsopdrachten voor aannemingen van werken, leveringen en diensten. De raming 

bedraagt 46.357,53 euro excl. BTW of 56.092,61 euro BTW incl. 21% btw (9.735,08 euro 

BTW medecontractant). 

 

Artikel 2: 

 

Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de onderhandelingsprocedure 

zonder voorafgaande bekendmaking. 

 

Artikel 3: 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget  van 2019, op 

budgetcode 225000/067000-GGZ-GGZ 16. 

 

Artikel 4 :  

 

Fluvius CVBA dient de synergiewinsten van de sleuven her te bekijken. 



8. Leveren en plaatsen containerlokaal aan het stadsmagazijn.  Goedkeuring 

lastvoorwaarden, raming (28.925,61 euro excl. BTW) en gunningswijze. 

 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

In het kader van de opdracht “Leveren en plaatsen containerlokaal aan stadsmagazijn.” 

werd een technische beschrijving met nr. 803-A.19/29 opgesteld door het Departement 

facility. 

 

De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op 28.925,61 euro excl. 21 % BTW. 

 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van aanvaarde factuur (opdrachten 

van beperkte waarde).  De overheidsopdrachten waarvan de geraamde waarde lager is 

dan 30.000 euro kunnen tot stand komen via een aanvaarde factuur. 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2019, op 

budgetcode 221007/011921-GGZ-GGZ 82. 

 

De gemeenteraad is bevoegd nu het gaat om een bestek inzake een overheidsopdracht 

die niet opgenomen werd in het begrip dagelijks bestuur, gezien het ramingsbedrag op 

het investeringsbudget hoger is dan 8.500 euro en het project niet nominatief is voorzien 

(toepassing art. 41 tweede lid, 10°, a. van het decreet lokaal bestuur DLB). 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

-De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen 

inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten 

en concessies, en latere wijzigingen. 

-De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 92 (de 

geraamde waarde excl. btw bereikt de drempel van € 30.000,00 niet). 

-Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene 

uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen. 

-Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen. 

-Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 40 en 41, 

betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad. 

-De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 

bestuurshandelingen, en latere wijzigingen. 

-Het Bestuursdecreet van 7 december 2018. 

-Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 326 tot en 

met 341 betreffende het bestuurlijk toezicht. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

  



BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De technische beschrijving met nr. 803-A.19/29 en de raming voor de opdracht “Leveren 

en plaatsen containerlokaal aan stadsmagazijn.”, opgesteld door het Departement facility 

worden goedgekeurd. De lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien in het 

bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de 

overheidsopdrachten voor aannemingen van werken, leveringen en diensten. De raming 

bedraagt 28.925,61 euro excl. btw of 34.999,99 euro incl. 21% BTW. 

 

Artikel 2: 

 

Bovengenoemde opdracht komt tot stand bij wijze van de aanvaarde factuur 

(overheidsopdracht van beperkte waarde). 

 

Artikel 3: 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2019, op 

budgetcode 221007/011921-GGZ-GGZ 82. 

 

9. Infrastructuurwerken in de private verkaveling "Zuidstraat - Beeklaan" 

(Textile Developments & Arts Metiendi). Goedkeuren tracé der wegen. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op grond gelegen tussen de Zuidstraat en de Beeklaan zullen TEXTILE DEVELOPMENTS, 

Tieltstraat 36 – 8720 DENTERGEM & ARTS METIENDI, Statiestraat 29 – 8720 

DENTERGEM, een verkaveling realiseren. 

 

De verkaveling omvat 6 kavels:  

 

Kavel 1 is voorzien voor de realisatie van een elektriciteitscabine. 

Kavel 2 is bestemd voor een meergezinswoning. 

Kavel 3 is bestemd voor assistentiewoningen. 

Kavel 4 is een bovengrondse groenzone behorende tot het privaat terrein (ondergrondse 

parkeerfaciliteit) waarop een publieke erfdienstbaarheid wordt gevestigd. 

Kavel 5A & 5B is de over te dragen groenzone met groenstructuren, fiets- en 

wandelpaden en evacuatiewegen, parkeerhaven, wadi en straatmeubilair 

 

De over te dragen groenzone en de centrale parkeerhaven heeft een oppervlakte van 62a 

en 84ca. 

 

De verkaveling is gelegen in het RUP (ruimtelijk uitvoeringsplan) Arendswijk 

(gemeenteraad 14.09.2015) in een projectgebied en meer bepaald in een zone voor 

gemengde functies – 4 bouwlagen. 

 

De verkaveling wordt uitgerust met een publieke groenzone en wandel- en fietspaden. 

 

Gedurende het openbaar onderzoek dat verbonden was aan de omgevingsvergunnings-

aanvraag werden geen bezwaren ingediend. 

 

De verkavelingsovereenkomst, die voorziet in de uitvoering van de infrastructuur- en 

uitrustingswerken in verband met de verkaveling en die deze volledig ten laste van de 

verkavelaar legt, zal overeenkomstig artikel 4.2.20 van de Vlaamse Codex Ruimtelijke 



Ordening ter goedkeuring voorgelegd worden aan de vergunningverlenende overheid, 

hetzij het college van burgemeester en schepenen. 

 

Ook het bestek en bijhorende raming betreffende de uitrustingswerken zal aan het 

college van burgemeester en schepenen voorgelegd worden ter goedkeuring. 

 

Het tracé van de wandel- en fietspaden (grijs en zonder verdere overdruk aangeduid op 

het detailplan overgedragen groenzone van 24.04.2019) en het brugje wordt aan de 

gemeenteraad voorgelegd omdat dit niet volledig nauwkeurig bepaald is in het RUP 

Arendswijk (zie hoofdstuk 8 art. 47 van het besluit van de Vlaamse Regering tot 

uitvoering van het decreet van 25.04.2014 betreffende de omgevingsvergunning). 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Goedkeuring wordt gehecht aan het tracé van de wegenis in de private verkaveling 

“Zuidstraat - Beeklaan” (verkaveling Textile Developments & Arts Metiendi). 

10. Infrastructuurwerken in het privaat project "Deerlijksesteenweg" (De Stip). 

Goedkeuren tracé der wegen. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op grond gelegen tussen de Deerlijksesteenweg z/n en de spoorweg zal DE STIP, 

Waterlelielaan 1 – 9032 GENT, een bouwproject realiseren. 

 

De site heeft een oppervlakte van 22.982 m², hiervan wordt volgens de ontwerper 9073 

m² bebouwd.  

 

De site kan worden opgedeeld in: 

 

- KMO-zone 

- Woonzone 

- Zone voor polyvalente bedrijfsruimtes ter ondersteuning van bedrijfsunits op het 

terrein 

- Openbare wegenis en openbaar groen 

 

Het bouwproject is gelegen in het RUP (ruimtelijk uitvoeringsplan) Industrie-Eilandjes – 

deelplan Deerlijksesteenweg (gemeenteraad van 19.12.2016) deels in een zone voor 

wonen in de ruime zin en deels in een zone voor lokale bedrijvigheid. 

 

Gedurende het openbaar onderzoek dat verbonden was aan de omgevingsvergunnings-

aanvraag werden geen bezwaren ingediend. 

 

De projectovereenkomst, die voorziet in de uitvoering van de infrastructuur- en 

uitrustingswerken in verband met het bouwproject en die deze volledig ten laste van de 

bouwheer legt, zal overeenkomstig artikel 4.2.20 van de Vlaamse Codex Ruimtelijke 



Ordening ter goedkeuring voorgelegd worden aan de vergunningverlenende overheid, 

hetzij het college van burgemeester en schepenen. 

 

Ook het bestek en bijhorende raming betreffende de uitrustingswerken zal aan het 

college van burgemeester en schepenen voorgelegd worden ter goedkeuring. 

 

Het tracé van wegenis wordt aan de gemeenteraad voorgelegd omdat dit niet volledig 

nauwkeurig bepaald is in het RUP Industrie-Eilandjes (zie hoofdstuk 8 art. 47 van het 

besluit van de Vlaamse Regering tot uitvoering van het decreet van 25 april 2014 

betreffende de omgevingsvergunning). 

 

Het tracé der wegenis wordt aangegeven door de rode lijnen op het plan zoals aan de 

gemeenteraad voorgelegd. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met 22 stemmen voor, 5 onthoudingen 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Goedkeuring wordt gehecht aan het tracé van de wegenis in het private bouwproject “De 

Stip”. 

 

11. Vaststellen straatnamen voor twee nieuw aan te leggen insteekstraat van de 

Kollegelaan. Principiële vaststelling. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 21.05.2019 werd door het college een verkavelingsvergunning afgeleverd aan N.V. 

WONINGBUREAU PAUL HUYZENTRUYT, Grote Heerweg 2 – 8791 WAREGEM voor het 

verkavelen van grond in 19 loten. 

 

De woningen en de meergezinswoning worden voorzien langs twee nieuwe insteekstraten 

van de Kollegelaan. 

 

Dit betekent dus dat er twee nieuwe straatnamen moeten worden gezocht. 

 

Het college heeft op 02.07.2018 beslist om de procedure straatnaamgeving op te starten.  

 

Omdat de Kollegewijk wordt gekenmerkt door zijn vele straatnamen die verwijzen naar 

inheemse boomsoorten werd gekozen voor de volgende straatnamen: 

 

- Mispellaan 

- Hemelboomlaan 

 

Die twee boomsoorten zouden daar ook worden aangeplant.  

 

Er werd op 16.07.2019 informeel advies ingewonnen bij de cultuurraad en de 

heemkundige kring “De Roede”.  



 

Er werd van “De Roede” geen advies ontvangen.  

 

De cultuurraad heeft in vergadering van 10.09.2019 beslist om te adviseren om het 

woord “hof” in plaats van “straat” te gebruiken, aangezien het om doodlopende straten 

gaat. 

 

Ondertussen werd door de overheid gemeld dat de Hemelboom een invasieve exoot is, 

waardoor werd beslist om die boomsoort niet aan te planten en te kiezen voor de 

Honingboom. 

 

De gemeenteraad dient de nieuwe straatnamen “Mispelhof” en “Honingboomhof” 

principieel vast te stellen.  

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet van 28.01.1977 zoals gewijzigd bij decreet van 29.11.2002 tot 

bescherming van de namen van de openbare wegen en pleinen en de 

desbetreffende uitvoeringsbesluiten; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Er wordt principieel beslist om de twee nieuw aan te leggen insteekstraten van de 

Kollegelaan in HARELBEKE als naam “Mispelhof” en “Honingboomhof” te geven. 

12. Overeenkomst met betrekking tot de samenwerking in het kader van het 

project intergemeentelijke verweefcoaching. Goedkeuring. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Vlaanderen lanceerde een subsidieoproep verweefcoaching. Met deze oproep wil de 

Vlaamse regering steden en gemeenten ondersteunen bij het voeren van een actief 

verwevingsbeleid. Het doel van verweefcoaching is het uitdragen van de meerwaarde van 

economische verweving. Een verweefcoach bouwt een netwerk van contacten met 

verschillende actoren (overheid, bedrijven, buurtbewoners) op en neemt een 

bemiddelende of remediërende positie in tussen verschillende partijen. Vaak komt het er 

op aan om veranderingen die op til zijn op verschillende niveaus (in de omgeving, in de 

buurt, juridisch, socio-economisch...) aan te voelen en erop te anticiperen en in te spelen 

waar mogelijk. Zo kan de verwevenheid van economische activiteiten in stand gehouden 

en robuuster gemaakt worden. De verschillende actoren hebben daarin hun eigen rol te 

spelen; de verweefcoach kan helpen de verschillende perspectieven te verenigen. 

 

Gezien de kenmerkende aanwezigheid van verweving in de regio met o.m. het verspreid 

patroon van zgn. paarse sproeten en de ambitie om in te zetten op reconversieprojecten, 

besliste de raad van bestuur van Leiedal om in te staan voor 50% cofinanciering van een 



verweefcoach. De overige 50% wordt met het indienen van een project binnen 

voormelde oproep, gefinancierd door subsidies. 

 

Een verweefcoach kan nuttig zijn en de noodzakelijke expertise en capaciteit bieden om 

in te zetten op verweving bij de verschillende actoren om verweving te ontwikkelen en 

stimuleren. De taak van de verweefcoach ligt zowel intergemeentelijk , door het 

uitwerken en toepassen van beleidsinstrumenten, als lokaal, op vlak van het begeleiden 

van concrete bedrijven, sites en omgevingen. 

 

De deelname van de stad vergt geen financiële bijdrage. 

 

Het is noodzakelijk om ook een samenwerkingsovereenkomst goed te keuren. Deze 

mocht na het indienen van de aanvraag (deadline half september) nagestuurd worden. 

Het college besliste principieel tot instap in deze samenwerking en keurde principieel de 

samenwerkingsovereenkomst goed, onder voorbehoud van goedkeuring door de 

gemeenteraad.  

 

Verwijzend naar volgende eerdere beslissingen: 

 

- de collegebeslissingen van 23.07.2019 en 10.09.2019 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur (DLB), inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken art. 40 par. 1; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De samenwerkingsovereenkomst in het kader van het project intergemeentelijke 

verweefcoaching wordt goedgekeurd als volgt: 

 

Tussen 

 

1. Het College van burgemeester en schepenen van de stad Waregem, met zetel te 

8790 Waregem, Gemeenteplein 2, met als ondernemingsnummer 0207.433.708 

Hierbij vertegenwoordigd door: 

1. De heer Guido De Langhe, algemeen directeur 

2. De heer Kurt Vanryckegem, Burgemeester 

 
Hierna genoemd ‘ de aanvrager’ 

En  

2. Het College van burgemeester en schepenen van de gemeente Anzegem, met zetel 

te 8570 Anzegem, Vierschaar 1, met als ondernemingsnummer 0207.484.780 

Hierbij vertegenwoordigd door: 

1. Mevrouw Sonja Nuyttens, algemeen directeur 

2. De heer Gino Devogelaere, Burgemeester 

En  



3. Het College van burgemeester en schepenen van de gemeente Avelgem, met zetel 

te 8580 Avelgem, Kortrijkstraat 8, met als ondernemingsnummer 0207.485.770 

Hierbij vertegenwoordigd door: 

1. De heer David Claus, algemeen directeur 

2. Mevrouw Lut Deseyn, Burgemeester 

En  

4. Het College van burgemeester en schepenen van de gemeente Deerlijk, met zetel 

te 8540 Deerlijk, Harelbekestraat 27, met als  

ondernemingsnummer 0207.488.443 

Hierbij vertegenwoordigd door: 

1. De heer Hans Piepers, algemeen directeur 

2. De heer Claude Croes, Burgemeester 

En 

5. De gemeenteraad van de stad Harelbeke, met zetel te 8530 Harelbeke, Marktstraat 29, 

met als ondernemingsnummer 0207.492.502 

Hierbij vertegenwoordigd door: 

1.  De heer Carlo Daelman, algemeen directeur 

2.  Mevrouw Rita Beyaert, voorzitter 

En 

6. Het College van burgemeester en schepenen van de stad Kortrijk, met zetel te 8500 

Kortrijk, Grote Markt 54, met als ondernemingsnummer 0207.494.678 

Hierbij vertegenwoordigd door: 

1.  Mevrouw Nathalie Desmet, algemeen directeur 

2.  De heer Vincent Van Quickenborne, Burgemeester 

En 

7. Het College van burgemeester en schepenen van de gemeente Kuurne, met zetel te 

8520 Kuurne, Marktplein 9, met als ondernemingsnummer 0207.430.342 

Hierbij vertegenwoordigd door: 

1.  Mevrouw Els Persyn, algemeen directeur 

2.  De heer Francis Benoit, Burgemeester 

En 

8. Het College van burgemeester en schepenen van de stad Menen, met zetel te 8930 

Menen, Grote Markt 1, met als ondernemingsnummer 0207.433.312 

Hierbij vertegenwoordigd door: 

1.  De heer Eric Algoet, algemeen directeur 

2.  De heer Eddy Lust, Burgemeester 

En 

9. Het College van burgemeester en schepenen van de gemeente Wevelgem, met 

zetel te 8560 Wevelgem, Vanackerestraat 16, met als ondernemingsnummer 0207.488.641 

Hierbij vertegenwoordigd door: 

1. De heer Kurt Parmentier, algemeen directeur 

2. De heer Jan Seynhaeve, Burgemeester 

En 

10. Het College van burgemeester en schepenen van de stad Wervik, met zetel te 8940 

Wervik, St. Maartensplein 16, met als ondernemingsnummer 0207.493.391 

Hierbij vertegenwoordigd door: 

1. De heer Philippe Verraes, algemeen directeur 

2. De heer Youro Casier, Burgemeester 

En  

11. Het College van burgemeester en schepenen van de gemeente Zwevegem, met 

zetel te 8550 Zwevegem, Blokkestraat 29, met als ondernemingsnummer 0207.484.582 

Hierbij vertegenwoordigd door: 

1. De heer Jan Vanlangenhove, algemeen directeur 

2. De heer Marc Doutreluingne, Burgemeester 

 



Hierna samen genoemd “lokale besturen” of “deelnemende gemeenten” 

 

En  

12. De intercommunale Leiedal, publiekrechtelijk rechtspersoon met de rechtsvorm van een 

dienstverlenende vereniging, intergemeentelijk samenwerkingsverband, beheerst door het 

Decreet lokaal bestuur 22 december 2017, 

met zetel te 8500 Kortrijk, President Kennedypark 10, 

met als ondernemingsnummer 0205.350.681, 

hierbij vertegenwoordigd, overeenkomstig artikel 40 van de statuten, door: 

1. de heer Wout Maddens, voorzitter 
2. de heer Filip Vanhaverbeke, algemeen directeur 

 
Hierna genoemd “Leiedal” 
 
Allen samen hierna genoemd “Partijen”.  
 
Wordt voorafgaandelijk uiteengezet: 

 
De Vlaamse regering heeft medio 2019 een oproep ‘verweefcoaching’ gelanceerd.  Deze oproep 
heeft als doel het verweven van wonen en werken stimuleren.  Aan een evenwichtige verweving 
van wonen en werken zijn tal van voordelen verbonden: kernen blijven levendig, er is lokale 
tewerkstelling, wonen nabij het werk is duurzamer en inclusiever. Omdat botsende logica’s en 
ruimtelijke uitdagingen ervoor zorgen dat het verweven van de woonfunctie en economische 
activiteiten niet altijd vanzelf gaat, wil de Vlaamse overheid ‘verweefcoaches’ subsidiëren. Deze 

verweefcoaches kunnen preventief – maar indien nodig ook remediërend – zoeken naar vormen 
van goed nabuurschap voor al gevestigde bedrijven of naar aanleiding van de heringebruikname 
van een site als werklocatie. Steden en gemeenten die zich actief willen inzetten voor verweving 
kunnen gebruik maken van deze oproep om een verweefcoach aan te stellen voor drie 
werkingsjaren.  
 

Vanuit het gegeven dat onze regio sterk gekenmerkt wordt door een verwevenheid van wonen en 
werken en door een verspreid patroon van paarse sproetjes en vanuit de ambitie om ten volle in te 
zetten op reconversieprojecten, zijn de partijen ervan overtuigd dat er een belangrijke rol voor een 
verweefcoach in de regio is weggelegd.  

 
De verweefcoach kan zeer nuttig zijn en de noodzakelijke aanvullende expertise en capaciteit 
bieden om de houding te ontwikkelen en te simuleren om in te zetten op verweving bij de 

verschillende actoren (beleid, bedrijf, burger). De taak van de verweefcoach ligt zowel 
intergemeentelijk, door het uitwerken en toepassen van concrete beleidsinstrumenten, als lokaal, 
op het vlak van het begeleiden van concrete bedrijven, sites en omgevingen. 
 
Partijen wensen dan ook een subsidieaanvraag in te dienen bij de Vlaamse overheid (VLAIO) voor 
de aanstelling van een intergemeentelijke verweefcoach.  
 

Partijen sluiten deze samenwerkingsovereenkomst af, met het oog op de organisatie, de werking 
en een aantal afspraken, om de doelstellingen van het projectvoorstel, zoals opgenomen in de 
subsidieaanvraag, te kunnen bereiken. Partijen komen het hierna vermelde overeen en verbinden 
zich er uitdrukkelijk toe deze afspraken na te leven. 
 
Wordt vervolgens overeengekomen wat volgt: 

1 Voorwerp van de overeenkomst 

Deze overeenkomst heeft als voorwerp de afspraken tussen Partijen vast te 
leggen met het oog op de realisatie van het project ‘intergemeentelijk 
verweefcoaching’  zoals omschreven in de subsidieaanvraag. 



2 Organisatiestructuur 

2.1 De stad Waregem 

De stad Waregem treedt op als aanvrager van de subsidieaanvraag en staat 

formeel in voor projectadministratie t.a.v. de Vlaamse administratie (VLAIO) 
evenwel met de ondersteuning door Leiedal. 

2.2 Intercommunale Leiedal  

Leiedal treedt op als begunstigde, co financier en coördinator voor het uitvoeren 
van het project en staat in voor de ondersteuning bij de uitvoering van de 
projectadministratie door de stad Waregem. Leiedal neemt een coördinerende 
rol op inzake de voorbereiding en de indiening van de subsidieaanvraag.  Leiedal 
treedt ook op als werkgever van een nieuwe medewerker of als opdrachtgever 
van een externe uitvoerder. 

2.3 Stuurgroep  

Er wordt een stuurgroep samengesteld voor het project, die het project 
begeleidt en ondersteunt. De stuurgroep komt minstens 2 keer per werkingsjaar 
samen. De stuurgroep bespreekt de planning en op te volgen verwevingssites en 

-projecten, de tijdsbesteding door de verwervingscoach en de voortgang en 
resultaten van het globale project. 
 
Voor de stuurgroep worden van de deelnemende gemeenten de schepenen 
verantwoordelijk voor stedenbouw, omgeving en lokale economie – als ook de 
omgevingsambtenaren en de ambtenaren lokale economie uitgenodigd.  Leiedal 
staat in voor de organisatie van de stuurgroep. 

 

2.4 De verweefcoach  

Het project start de activiteiten voor de realisatie van de doelstellingen met als 

personeelskader:  
1 VTE.  
 
De verweefcoach is een personeelslid van Leiedal of een door Leiedal 
aangestelde externe derde.  Leiedal voert dan ook het gezag, de leiding en het 
toezicht uit op de medewerker indien in dienstverband.  
 

Deze  verweefcoach staat integraal in voor de realisatie van alle doelen en taken, 
zoals omschreven in de subsidieaanvraag. 
 

3 Plaats van tewerkstelling en tijdsbesteding 

De plaats van tewerkstelling van de verweefcoach is de deelnemende 
gemeenten en de kantoren van Leiedal. 
 

De verdeling van de tijd van de verweefcoach over de deelnemende gemeenten 
wordt bepaald in functie van de goede uitvoering van het project. 
Basisuitgangspunt is een evenwichtige verdeling tussen de deelnemende 

gemeenten.  Daarenboven zal op basis van het aantal en de schaal van 
verwevingssites – en projecten, cfr de lijst opgenomen in de subsidieaanvraag,  
de tijdsinzet per gemeente gedifferentieerd worden. In functie van de 
afstemming rond de intergemeentelijke taken  en de kennisdeling wordt de 
verweefcoach minimaal 1 dag per week tewerkgesteld in de kantoren van 
Leiedal. 

 



De stuurgroep evalueert de tijdsbesteding van de verweefcoach en stuurt bij 

indien nodig. 

4 Financiële afspraken 

4.1 Financiële rekening waarop het subsidiebedrag gestort wordt 

De toegekende subsidie, wordt gestort op de financiële rekening van Leiedal bij 

Belfius Bank met nummer BE64 0910 1100 2152.  

4.2 Cofinanciering  

Vermits onze regio sterk gekenmerkt wordt door een verwevenheid van wonen 

en werken en door een verspreid patroon van paarse sproetjes (bestemming 
industrie) en vanuit de ambitie om ten volle in te zetten op reconversieprojecten 
is Leiedal ervan overtuigd dat er een belangrijke rol voor een intergemeentelijke 
verweefcoach in de regio is weggelegd.  Leiedal  zal dan ook instaan voor de 

cofinanciering van het project intergemeentelijke verweefcoaching (50%). 

5 Verbintenissen van de deelnemende gemeenten 

De participatie aan het project intergemeentelijke verweefcoach, waarbij 
maximaal 1 VTE intergemeentelijke verweefcoach wordt aangesteld, vergt geen 
financiële bijdrage vanuit de deelnemende gemeenten.  
 

Vanuit de deelnemende gemeenten worden volgende engagementen verwacht: 

• een vlotte inhoudelijke en operationele samenwerking met de 

beleidsmedewerker Ruimtelijke Ordening, de omgevingsambtenaar en/of de 

stafmedewerker Lokale Economie, zowel voor de specifieke sites en 

intergemeentelijke uitdagingen. 

• de participatie aan de stuurgroepen, 

• het beschikbaar stellen van de nodige informatie over de te verwerven site en –

projecten, 

• het beschikbaar stellen van een ruimte op de ogenblikken dat de verweefcoach 

in de gemeente is tewerkgesteld.  

 

6 Duurtijd 

De overeenkomst neemt een aanvang bij ontvangst van het ministerieel besluit 

met de toekenning van een subsidie voor het project ‘intergemeentelijke 
verwevingscoach’ en loopt voor een periode van 3 jaar tot het einde van het 
subsidieproject.  
 
De overeenkomst kan door de partijen niet voortijdig worden beëindigd.  

7 Ontbindende voorwaarde 

Deze overeenkomst wordt afgesloten onder de ontbindende voorwaarde van het 
niet goedkeuren van de subsidieaanvraag “intergemeentelijke verwevingscoach” 
door de subsidiërende overheid tegen 30 juni 2020. 



8 Algemene bepalingen 

8.1 Algemeen 

Voor alle aangelegenheden die niet in deze overeenkomst zijn voorzien, wordt 

verwezen naar het  subsidiebesluit en de subsidieaanvraag.  

8.2 Wijzigingen 

Deze overeenkomst kan slechts schriftelijk worden gewijzigd met het akkoord 

van alle Partijen. 

8.3 Overdracht 

De rechten van gelijk welke aard die zouden kunnen voortspruiten uit 

onderhavige overeenkomst, kunnen niet worden overgedragen aan derden, 

tenzij mits het akkoord van alle Partijen. 

8.4 Toepasselijk recht – bevoegde rechtbank 

Ingeval van enig geschil betreffende de uitlegging, naleving en/of uitvoering van 

deze overeenkomst, zijn de rechtbanken van West-Vlaanderen, afdeling Kortrijk 

bevoegd. 

Het Belgisch recht is op deze overeenkomst van toepassing. 

DEPARTEMENT VRIJE TIJD 

13. Hersamenstellen adviesraden en vaststellen overeenstemming met de 

toepasselijke regels. 

De gemeenteraad 

 

Op grond van volgende overwegingen zowel feitelijk als juridisch:  

 

De gemeenteraad heeft op 20.05.2019 de diverse gemeentelijke adviesraden erkend: 

cultuurraad, jeugdraad, sportraad, Noord-Zuid raad, welzijnsraad, Lokaal Overleg 

Kinderopvang, seniorenraad en mina-raad.  

 

Alle adviesraden werden ondertussen opnieuw samengesteld behalve de Minaraad (wordt 

klimaatraad), Welzijnsraad en Noord-Zuidraad (wordt Lokaal mondiale raad). Deze zullen 

in de loop van het najaar worden samengesteld. 

 

De samenstelling van de andere raden wordt hierbij voorgelegd aan de gemeenteraad:  

 

1. Cultuurraad  

Algemene vergadering 

 

Tom Desmet Arte del Sueño vzw 

Rosanne Mestdagh Buurtwerk Arendswijk 

Bruce Almey Erfgoedvereniging De Roede van Harelbeke 

Alain Top Harmonieorkest Vooruit 

André Vanassche Koninklijke Fanfare St-Ceclia Harelbeke VZW 

Luc Desmet VIEF 



Etienne   Remaut NEOS HULSTE 

Rosanne Mestdagh Seniorenvereniging Okra 

Willy Vandemeulebroucke S-Plus Harelbeke 

Moniek Vermoere Samana CM Bavikhove 

Team Samana samana harelbeke 

Claire Vandeleene SAMANA Stasegem 

Jozef Desmet K.M. Eendracht en Vrijheid vzw Harelbeke 

Stephanie Demey balletschool Lunatica 

Jose De Smet Bavostappers 

Rosanne Mestdagh Beweging.net Harelbeke-Stasegem 

Hannes Maertens Bols Bavikhove 

Ilse  Debaere Bolsters Bavikhove 

David Coopman BUURTWIJKCOMITE VREDESWIJK 

Willy Vandemeulebroucke curieus eiland 

Colin Casier Curieus Harelbeke 

Melissa Depraetere Curieus Stasegem  

Madeleine Couckuyt Dansgroep Edelweiss 

Luc Vandeputte DAVIDSFONDS Harelbeke-Bavikhove-Hulste 

Dirk Carrein HARELBEEKSE FOTOVRIENDEN 

Marjan Vantomme EVA  

Bertine Coppens Femma Bavikhove 

Hilde De Bruyne De Straffe Madammen Femma 

Jacques Dewijn Kon.fotoclub Diafo Harelbeke 

Stef Boone Gezinsbond afdeling Bavikhove 

Gabriel  Verstraete Gezinsbond Harelbeke-Stasegem 

Hugo Walcarius Gezinsbond Hulste 

geert Dewaele Het Losse Teater 

Patricia Normon OVM Harelbeke 

Luc Van den Bogaerde CURIOSA 

Pol  Maes JCI Harelbeke vzw 

Alain Top Jeugdharmonie Vooruit 

Rita Sustronck Jongerenkoor Sint-Salvator Harelbeke 

Sigrid Vansteenkiste jong-markant 

Luc Vandekerkhove Kaartersclub DE LEIEZONEN 

André Deryckere Kaartersclub Hertogen van Brabant 

Marianne Verledens Kantklosclub 't Spinneke 

Dominique Depoorter FEMMA STERK 

Eveline Lahousse Kloar Bie Doage 

Annemie Desloovere Koninklijk Sint-Salvatorkoor Harelbeke 

Johan Deluyker Kunst in Hulste 

Martine  Thomas Kunstkring De Geus 

Isabel                                        

Greet 

Spiessens                                 

Wolfvelde KVLV Bavikhove 

Colette Vanhoutte KVLV HARELBEKE - STASEGEM 

Ann Spiessens KVLV Hulste 

Rudi Roussel KWB BaHu 

Frank Sobry Landelijke Gilde Hulste-Bavikhove 

Susy Vandekerckhove Liberale Vrouwen Harelbeke 



Johan Calu MOTOCLUB DE PINKERS  

Ivan Vandemoortele Mama's & Papa's 

Els 

Vanhaverbeke - 

Lambrecht markant  

Gudrun Denolf Markant Hulste 

Bart Flamee Musica H. vzw 

Christine Lemayeur NEOS HARELEKE  

Jacques Devaere OAAB 

Sofie  Vermeulen Oud-leiding Chiro Stasegem 

Guido Deloof PASAR HARELBEKE 

Trees Adam Raqs Sharqi 

Guido De Praitere Kaartersclub Sint Jozef 

Pol  Claerhout  St.Ritakaarters  

Jan Zuliani Stam Scouts Harelbeke 

Godelieve  Pappyn Taunus M club België 

Ingrid Deconinck Toneelvereniging De Leutemakers 

Filip Raes HOGER OP STASEGEM 

Joseph  Vandierendonck  Tuinhier Afdeling Harelbeke - Stasegem  

Robert Schoutttetens Velt Harelbeke Kuurne Waregem 

Willy Vandemeulebroucke Vermeylenfonds 

Julia Mestdag VIVA S.V.V. HARELBEKE 

Willy Vandemeulebroucke VOOGHA 

Elie Declercq VRIENDENCLUB IMPULS HARELBEKE 

Willy Vandemeulebroucke Vrijzinnig Centrum De Geus 

Guido Deloof vtbkultuur harelbeke 

Maria  Declercq Kantore VZW 

Jan Vanheuverzwijn VZW LITHOS HARELBEKE 

Hannes Byttebier WOW (KSA Peter Benoit oudleiders) 

Omer Delporte Zangkoor "Jonge Harten" 

Karen Oberfeld KOOR JOCANTI St Jozef 

Noël Ottevaere 

Vriendenkring Katholiek Basisonderwijs 

Harelbeke (gepensioneerden) VKBH 

Pieter Mulleman De Thermospulle 

Annelyn Gevaert VZW CoOperArti 

Carine Vanlerberghe Vzw De Natte Neuzen 

Noë Nachtergaele E.I.O.F. (Eli Iserbyt Official Fanclub) 

Luk Verstraete Buurtwerk de Zandberg 

Dominique Depoorter VITALIS  

Geertrui Mertens Gender.aXept 

Barbara Callewaert 

VZW MIDDENGROEPEN - UNIZO LEIEKRACHT 

(VOORHEEN UNIZO HARELBEKE) 

Peter Maes DAVIDSFONDS Stasegem-Harelbeke 

Martin Christiaens Buurt- en volkstuin De Goudberg 

André Vanassche BLUE STAGE BIGBAND HARELBEKE 

Pol Pot TUINHIER BAVIKHOVE-HULSTE 

Vanassche  André Willemsfonds Harelbeke 

André Cocquyt Een passie voor ... geschiedenis 

 

Raad van beheer 



Bertine Benoit 

Luc Meurisse 

Jean-Pierre Pattyn 

Jan Verstraete 

Marie-Lou Malysse 

Annie Malysse 

Luc Laverge 

Philippe Rijssaert 

Annie Deschuymere 

Bart Swaenepoel 

Lieven Desmet 

Bavo Victoor 

Martine De Ceuninck 

Jacques Verstraete 

André Lootens 

  

  

  

 

2. Jeugdraad  

Algemene vergadering 

 

Ann Theys vzw jASSper 

Hilde Theys vzw jASSper 

Jan Deschutter Crefi Harelbeke - Stasegem 

Hein Verstraete Crefi Harelbeke - Stasegem 

Bram Tibergyn Chiro Bavikhove 

Cedric Vandenbussche Chiro Bavikhove 

Jens Bruneel Chiro De Sprokkels 

Charlotte Dejonckheere Chiro De Sprokkels 

Chiara Cottyn Chiro Stasegem 

Julie devos Chiro Stasegem 

Michelle Verspaille Chiro Tijl en Nele 

Marte Lamerand Chiro Tijl en Nele 

Michèle Callewier Chiro Tijl en Nele 

Vicky De Bremaeker Chiro Zandberg 

Robin Naessens Chiro Zandberg 

Pieter Deblaere Scouts Harelbeke 

Jean-Baptiste Callemeyn Scouts Harelbeke 

Jens Lagae Scouts Harelbeke 

Evy Adam Jeugd Rode Kruis 

Anke Dewaele Jeugd Rode Kruis 

Louise Lagae Jeugd Rode Kruis 

Robin Verhulst KLJ Huba 

Lukas Nijs KLJ Huba 



Laura Durnez KLJ Huba 

Loni Devolder KSA Peter Benoit 

Tine Marreel KSA Peter Benoit 

Aron Dhondt Scouts Stasegem 

Gilles Casselman Scouts Stasegem 

Lijs Leenknecht Zeescouts Jan-Bart 

Simon Coorevits Zeescouts Jan-Bart 

Jotte Mestdagh Arktos vzw 

Jannes Decock Arktos vzw 

Tim Decavele  

Miquel Declercq  

Pieter Depoortere  

Febe Messiaen  

Jency Rijckoort  

Steven Van Den Bussche  

Tobias Guillemyn  

Bryan Windels  

Seppe Ruysschaert  

Jonas Guillemyn  

Elias Guillemyn  

  
 

3. Sportraad 

Algemene vergadering 

 

FC Damberd Bavikhove-Koen Kesteloot; Voetbalclub 'n Yzer Stasegem-Christophe 

Desmet; 

KWB voetbal Bavikhove-Vancompernolle Kevin; FC Elektran-David Dierixckvisschers; 

FC RVS-Rudy Eggermont; FC De Florre-Wim Coucke; Bavikhoofse Badmintonclub-Staf 

Zephirin; 

Den Boulevard-Christian De Laey; ABC Harelbeke-Bart Naessens; Balletschool Lunatica-

Stefanie Demey; 

KMTC-Harelbeke-Jeroen Vermeulen; Duatlon Hulste-Chris D'Hayere; Handbalclub 

Harelbeke-Jakob D'Haene; Gavertrimmers-Steven Cossement; Dwars door 't Ooste-

Dominique Dejaegere; Vreugde Run-Renaat Van Eetvelde; Havik Run-Dirk Benoit; 

Symphonie Loop-Danny Vanfleteren; De Stasegemse Vrienden-Frank Vervaeke; Kapelle 

Run-Roger De Baere; Oud Gemeentehuis Loop-Chris Vansteenkiste 

Run for Fun-Nick Bruneel; De Vlerke Jogging-Jan Schedin; Sinksenjogging Eiland-Dirk 

Destoop;  

Stasegem Gilde Loop-Ingo Vandrogenbroeck; Yama Arashi-Hendrik Defoort; HKV-Tom 

Vandorpe;  

St. Pieters Bosseniers-Rudi D'hoop; Bluestar Racingteam-Gregory Laporte; Tigerclub-

Michael Villani;  

MV Gezinsbond-Domien Deschutter; Catch-Wouter Christiaens; Voetbal na Studie-

Hussein Karim;  

Krabje-Hilde Callewaert; MC De Pinkers-Philippe Rijssaert; Bike@holics-Delchambre 

Dominique;  

VZW Gaverranch-Marleen Depamelaere; Paintballclub Harelbeke-Valerie De Praitere; 

Skiclub Harelbeke-Hilde Ryssaert; SO-SAN Taekwon-do club Harelbeke-Yves Pollefeyt; 

Harelbeekse Tafeltennisclub-Marijke Deprez; Tennisclub Gavernest-Marc Decubber; 

Markant (2)-An Vandecasteele;  



SW Ladies-Jacques Dekeyser; KOG Stasegem-Ludo Depuydt; Hulste Sportief-Jef 

Ottevaere;  

KRC Harelbeke-André Claerbout; 't Recreatiefje-Ludo Vantomme; Volleybalclub BGJG-Jan 

Deschutter;  

BAVO Bavikhove-Tom Duchi; Okra Sport Harelbeke-Omer Delporte; Bavostappers 

Bavikhove-Hubert Tack; 

Gaverstappers-Freddy Decavele; Wandelclub De Gilde KBG-Roger Callens; Okra Sport 

Hulste-Gerard Haezebrouck; Okra Sport Bavikhove-Hervé Vanhuyse; WTC Derveaux-

Ameye vrienden-Eric Baertsoen;  

Wielertoerstenclub De Sepapkes-Cindy Tytgat; Velotour-Dieter D'Haene; WTC Lano-

Christophe Demeyere;  

De Zandstuivers-Lise Cottenies; Koerscomité Overleie-Tony Degrande; KWC Wielerclub 

Hand in Hand-Claerhout Marc; Wielerclub Nut en Vermaak-Wietse Vanderplaetsen; Zeil- 

en Windsurfclub Gavermeer-Jozef Verschaeve; Zeil- en Windsurfclub Gavermeer-

Decaluwe Wim;  

Biljartclub Centrum-Arnold Vandenhende; Biljarclub De Stoters-Steven Vandemoortele;  

Krijt op Tijd-Marc Vromant; Carambollestoters-Roger Verbeke; Savoyards-Francky 

Velghe;  

Damberdpikkers-Serge Vanacker; Dartsclub Mesdags-Kevin Houttaeve; RPPC SNA-Geert 

Matton;  

Harelbeekse Darts Federatie-Christophe Thuyle; DC Stasegemdarts-Franky Malysse; De 

Molenvrienden-André Verledens; Elk zijn belangen-Daniël Gevaert; De Ware Vrienden-

Paul Desmedt; Recht Wie Recht Toekomt-Geert Opbrouck; De Vlasbloem-Andy Martin; 

VZW De Gaverhond-Vera Vansteenkiste;  

Harelbeekse Hondenschool-Alain Vercoutere; Bavikhoofse Klootschutters-Jonatan 

Zepherin;  

Streuvelskubb-Stasegem-Mario Vercruysse; Ex Brandweermedewerkers Bavikhove-

Lucien Cottignies;  

Sportploeg Brandweer-Geert Ollevier; ABC Petanqueclub-Gwenny Meifroid; Petanque 

Bloemenwijk-Stephan Decavele; Petanque Tarwestraat-Dirk Dewyn; NEOS Bavikhove-

André Schedin; Petanqueclub Café Stadion-Jan Vandenbroucke; Petanquevrienden-Noël 

Holvoet; Petanque Vrijzinnig Centrum De Geus-Lion Dery;  

Petanque Collegewijk-Blomme Marc; Petanque Wijkhuis Eiland-Henri Verbrugge; 

Petanque De Parette-Ine D'Haene; Petanque Wijkhuis 't Ooste-Yvan Dejaegere; 

Petanque Wijkhuis Hulste-Gerard Haezebrouck; 

Petanque Wijkhuis Bavikhove-Maria Esquenet; Snooker The Masters-Ruben Vercouttere; 

Jonge Renners Bavikhove-Thierry Buyck; Supportersclub KRC-Taverne Billy's (Cnudde 

Ph); TVC Trimar-Peter Rabaut 

Koninklijke Vinkenmaatschappij De Gavervink-Eric Deschuymere 

 

Raad van beheer 

Coeman Pascal, Cosaert Inge, Creupelandt Frederic, De Praitere Valerie, Decraene 

Christof, Desplenter Marleen, Dewaele Luc, Feys Jan, Maelfait Myriam, Messiaen Lode, 

Six Stephan, Verhaeghe Peter, Verstraete Carlos, Vervaeke Patricia, Vinckier Joost 

 

4. Seniorenraad  

Algemene vergadering 

 

Delbecque Ivette ABVV Senioren 

Eric Baertsoen ABVV Senioren 

Coopman Eric SENACOD  

Patrick Vervaeke SENACOD 

Luc Vandeputte CD&V Senioren 



Decock Andrea CD&V Senioren 

Marc Van Iseghem Doof Vlaanderen (Dovenclub De Haerne vzw) 

Deloof Marleen GOSA Bavikhove 

Persyn Joost GOSA Harelbeke 

Dermaut Lieve GOSA Harelbeke 

Geldhof Monique GOSA Harelbeke 

Duchi Lena NEOS Bavikhove 

Eddy Lapeirre NEOS Bavikhove 

Schedin André NEOS Bavikhove 

Bilcke Gabriël NEOS Harelbeke 

Van Keirsbilck Lieve NEOS Harelbeke 

Room Guido NEOS Hulste 

Desmet Raf NEOS Hulste 

Deloof Willy OKRA Bavikhove 

Langedock Donald OKRA Bavikhove 

Verbrugge Rosemie OKRA Harelbeke 

Ceenaeme Eric Soc. Gep. Stasegem 

Frans Defeyter Soc. Gep. Stasegem 

Philippe Becquaert S-PLUS Harelbeke 

Ronny Tanghe S-Plus Harelbeke 

De Vrieze Jacques Wijkhuisje Hulste 

Sanders Jacques Wijkhuisje Ooste 

 

 

Raad van beheer 

  

  

Top Maurice ABVV Senioren 

Vanderbeken Nadia SENACOD  

Peirs Mariette GOSA Bavikhove 

Desmet Luc VIEF Harelbeke 

Matton Richard VIEF Harelbeke 

Vandenborre Jeanne VIEF Harelbeke 

Cottenie Lieve NEOS Harelbeke 

Vanhuyse Hervé OKRA Bavikhove 

Verhenne Willy OKRA Harelbeke 

Vanheuverbeke Johan Soc. Gep. Stasegem 

Marc Destatsbader S-Plus Harelbeke 

Dejaegere Yvan Wijkhuisje Ooste 

 

5. LOK 

Benoit Bertine Voorzitster LOK 

Deleu Maureen Reddie Teddy 

Coopman  Johan Coördinerend directeur katholieke scholen 



Decoopman Emily 

Dienstverantwoordelijke Felies Kinderopvang 

van Femma regio Wevelgem - Harelbeke 

Aerts Fabienne t Gaversloeberke 

Hinnekens Rosan De Kleine Ark 

Verstraete  Luk Afgevaardigd lid Welzijnsraad 

Decock Anne Kind&Gezin 

Maes Zowie Partena kinderopvang 
 

De gemeenteraad stelt vast dat de regels inzake de aanwezigheid van personen van het 

andere geslacht  en inzake het verbod van lidmaatschap in de adviesraden van politieke 

mandatarissen nageleefd werden. 
 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur (DLB, in het bijzonder en zonder zich daartoe te willen 

beperken art. 304 par. 4 t.e.m. 5; 

- het decreet van 06.07.2012 houdende de ondersteuning en stimulering van het 

lokaal jeugdbeleid en de bepaling van het provinciaal jeugdbeleid; 

- het decreet lokaal cultuurbeleid van 6 juli 2012; 

- het besluit van de Vlaamse Regering van 24.05.203 houdende het lokaal beleid 

kinderopvang. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

BESLUIT: 

 

De gemeenteraad neemt kennis van de samenstelling van de stedelijke adviesraden en 

stelt vast dat de samenstelling aan de voormelde principes voldoet.  

 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

14. Vragenkwartiertje. 

 

 

VARIA BIJ DE DAGORDEPUNTEN VAN DE GEMEENTERAAD 21 OKTOBER 2019 

 

 

Openbare zitting 

1 Hulpverleningszone Fluvia. Meerjarenbeleidsplan 2020-2025. 

 

Tussenkomst van raadslid Rosanne Mestdagh: 

Klopt het dat er een 21ste zone bijkomt?  Wat zou dit als effect hebben voor de toelagen 

voor Fluvia en Harelbeke?  Wanneer komt de nieuwe ambulance aan?  Wat is de 

toekomst van onze elevator? 

  



 

Tussenkomst raadslid Brecht Vandeburie: 

Mevrouw de voorzitter 

Beste burgemeester 

 

Bedankt dat u me hier even de tijd en ruimte geeft om toch enkele zaken naar aanleiding 

van het al dan niet goedkeuren van deze meerjarenbegroting te willen bespreken. 

We gaan hier straks beslissen of we als stad Harelbeke de komende 5 jaar voor niet minder 

dan € 6 488 300 gaan betalen aan gemeentelijke toelage vanuit onze stad aan de 

hulpverleningszone Fluvia. 

Echter ben ik bang dat sommigen onder ons hier aan de tafel nog amper weten wat er 

allemaal is veranderd binnen het brandweerlandschap sinds het in voege treden van de 

brandweerhervorming begin 2015. 

Begrijp me niet verkeerd, ik neem jullie dit helemaal niet kwalijk maar toch wens ik voor 

te stellen aan de burgemeester dat hij de postoverste van de brandweerpost even 

contacteert voor een infomoment van alle schepenen en gemeenteraadsleden om onze 

huidige brandweerpost even te bezoeken en ons te laten informeren van de werking van 

de brandweerpost Harelbeke binnen het grotere zonaal verhaal.  Tevens is een vergelijking 

van de huidige situatie met de situatie van vóór 2015 een interessant gegeven.  De 

brandweerpost Harelbeke is binnen de brandweerzone nog steeds de grootste post (met 

65 manschappen).   

Ter info; Dit werd bij opstart van de politieraad ook voor de leden van de politieraad 

georganiseerd en als zeer positief ervaren.  Per slot van rekening kunnen we maar een 

degelijk besluit nemen als we beseffen waarover er inhoudelijk wordt gesproken. 

Ja, eerlijkheidshalve moeten we durven vertellen dat de brandweerpost Harelbeke er niet 

echt op vooruit is gegaan sinds de hervorming.   

Alle investeringen die vóór 2015 door de stad Harelbeke werden gedaan, en dit zijn er héél 

wat geweest, worden gaandeweg afgebouwd of ondermijnd door het huidige beleid binnen 

de brandweerzone. 

Eigenlijk betalen wij de komende jaren een gemeentelijke dotatie vanuit Harelbeke aan de 

HVZ Fluvia om de steden en gemeenten te belonen die in het verleden weinig tot niet 

investeerden in hun brandweerpost.   

Net die steden staan nu vooraan in de lijst om een nieuwe brandweerkazerne te bouwen 

of te voorzien van enkele nieuwe voertuigen. 

Dus alvorens deze jaarlijkse dotaties zomaar goed te keuren vraag ik aan de gemeenteraad 

om het voorstel te steunen dat onze burgemeester, uiteindelijk verantwoordelijk voor het 

algemeen veiligheidsbelang van onze stad, toch enkele minimale voorwaarden dient voor 

te leggen aan de zoneraad alvorens deze meerjarenbegroting hier goed te keuren. 

Het is te belangrijk voor onze stad dat we 65 brandweermannen en -vrouwen van onze 

lokale brandweerpost, die zich dagelijks 24/7 in de eerste plaats inzetten voor onze lokale 

bevolking, en tevens allemaal zelf inwoners zijn van onze stad blijven motiveren vanuit 

ons beleid. 

 

Wat vragen we dan concreet? 

1/ de duidelijke schriftelijke bevestiging dat de ziekenwagen in kader van DMH die sinds 

1969 in de brandweerpost Harelbeke staat wordt behouden en dit onherroepelijk op de 2-

min alarmeringstijd vanaf 01/01/2020. 

2/ er zolang er geen fusie is tussen de brandweerposten Kuurne en Harelbeke een 

hoogtewerker of auto-ladder zal gegarandeerd worden binnen de post Harelbeke.  De 

risico-analyse van onze stad en de bevolkingsdichtheid waarin we hier leven is veel 

doorslaggevender dan in sommige andere te beschermen gebieden.   Nu worden dergelijke 

voertuigen véél te snel afgeschreven of in vraag gesteld van zodra er enige kosten 

opduiken. 

3/ dat in het volgende meerjarenbeleidsplan / begroting van 2026-2032 de fusiekazerne 

van Kuurne-Harelbeke zeker wordt opgenomen.  Maar misschien kan de Burgemeester dit 

ondertussen met zekerheid bevestigen vanuit het voorgelegde kazerneplan. 

 



Tussenkomst raadslid Wouter Bouckaert: 

Onze fractie is tevreden dat de 2 minuten uitrukregeling voor de ambulance in onze stad 

terug ingevoerd wordt. Er kan niet voorbijgegaan worden aan het feit dat bij de integratie 

van de brandweer, het korps in Harelbeke inzake materiaal, uitrusting, expertise, kennis 

en motivatie van de vele medewerkers tot de top behoorde van de geïntegreerde korpsen. 

We begrijpen en ondersteunen echter ook de schaalvergroting alsook het 

solidariteitsprincipe waarbij investeringen collectief gedragen worden en dat komende 

legislatuur enkele belangrijke investeringen in kazernes in andere gemeentes dan onze 

Stad gebeuren. Het zal echter zaak zijn om voorbij deze legislatuur te denken om 

toekomstgericht er op toe te zien dat op termijn onze stad met haar vele vrijwillige 

brandweerlieden niet uit de boot zal vallen 

 

Reactie van burgemeester Alain Top: 

Wat betreft de financiering: mochten we de bedragen van 2015 nemen en we zetten ze 

af aan hetzelfde tempo zoals vroeger dan zouden we wellicht begin de jaren 20 alles 

uitgegeven hebben wat we anders tegen het einde van deze legislatuur uitgegeven 

hebben.  Hoe komt dat? Dit heeft te maken met het grondgebied van Harelbeke.  Onze 

kazerne ligt centraal in een stedelijke omgeving en wij rukten uit richting Beveren Leie, 

Kuurne, andere gemeenten waar ze minder uitgerust waren waardoor de kost van de 

brandweer voor Harelbeke veel hoger was omdat ze ook intervenieerden in andere 

gemeenten.  Naar schatting 40% van de kosten maakte de Harelbeekse brandweer voor 

andere gemeenten.  Dit heeft te maken met geografie en beschikbaarheid.  Het klopt dat 

we een goed uitgerust korps hadden en hebben en die ondersteuning van materiaal moet 

zeker blijven. Vandaar mijn pleidooi om constructief mee te werken met de plannen van 

de zone Fluvia.  Op dat moment hebben we inspraak in de beslissingen.   Hoe meer 

inspraak we hebben, hoe belangrijker het is voor Harelbeke en hoe meer in spraak we 

hebben over de plaats van de kazerne tussen Harelbeke en Kuurne hoe dichter hij zal 

staan bij de plaats waar de vrijwilligers wonen zodanig dat ze snel in de kazerne kunnen 

zijn.  Wat betreft de dringende medische hulpverlening op twee minuten: er werd nooit 

gezegd dat die op 1 oktober zou komen.  Dat was een streefdoel.  Dit werd nooit 

vastgezet.  Het zal 1 januari 2020 worden.  Wat betreft de elevator: ik moet eerlijk 

bekennen dat dit een duur stuk materiaal is.  Er zijn al heel veel kosten aan geweest.  Er 

is beslist geweest om die nu nog 1 keer te herstellen maar in de toekomst als er opnieuw 

kosten aan zijn om die niet langer te herstellen. 

We betalen geld aan Fluvia om een goede dienstverlening te krijgen en ik probeer dit in 

de zoneraad zoveel mogelijk te benadrukken.  Wat betreft de elevator: dat gaat over of 

we er één zullen hebben op ons grondgebied of niet.  Dat heeft te maken met een risico-

analyse.  Stel dat onze elevator uitvalt, dan moeten we erop staan dat er opnieuw een 

risico-analyse gebeurt.  Op basis van die gegevens zullen we een beslissing nemen.  Ook 

op deze gemeenteraad.  Ik wil niet teveel hoop geven.  Naast de hoogte van de 

gebouwen en de densiteit van de bewoning, speelt ook de factor van timing een rol.  Het 

is zo dat een elevator niet het eerste toestel is dat moet ter plaatse zijn.  Meestal heb je 

pas een elevator nodig in de tweede orde.  Vandaar dat hij eventueel van iets verder kan 

komen.  Wat betreft de vraag over de bekomende zone: dat is inderdaad in de pers 

geweest.  Op vandaag kan er geen zone bijkomen.  Het aantal zones ligt vast. 

Wat betreft de vraag rond de ambulance: Fluvia heeft ingeschreven op een federale 

aankoop.  Er zijn problemen met de levering van de bestelde ambulances.  Er is een 

probleem met de luchtdrukvering.  Het laatste bericht dat ik ervan hoorde dat men de 

ambulances zou leveren zonder luchtdrukvering en ze daarna opnieuw erop monteren. 

De exacte datum van levering ligt niet vast.  We zijn wel beloofd dat de eerste die 

geleverd wordt, effectief te krijgen.  Ik durf er echter geen datum opzetten. 

 

Reactie van raadslid Brecht Vandeburie: 

Voor alle duidelijkheid: de mindset van de brandweer in Harelbeke is al zo geëvolueerd 

dat de samenwerking met de manschappen van Kuurne in één kazerne zeker en vast tot 

mogelijkheden behoort.  Ik wil toch nog waarschuwen voor de vervanging van de 



hoogtewerker: ik vraag toch een nieuwe risico-analyse en ik vraag daarvoor graag uw 

steun. 

 

 

3 Reglement renteloze prefinancieringslening voor kerkfabrieken. 

Goedkeuring. 

 

Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout: 

Op vraag van de kerkfabriek Sint-Rita is dit waarschijnlijk opengetrokken naar alle 

kerkfabrieken omwille van het gelijkheidsprincipe. 2 vragen: 

1. Over welk bedrag gaat dit nu juist in dit dossier? 

2. Wat als de leningen ineens fors zouden stijgen? Blijft dit principe dan of zal dit 

dan herzien worden? 

Reactie van schepen Kathleen Duchi: 

Het bedrag dat voor Sint Rita gereserveerd wordt is 86 000 euro.  Wat betreft uw vraag 

rond leningen: het is niet langer zo dat de kerkfabrieken zelf hun leningen aangaan.  De 

stad voorziet die dienstverlening voor de kerkfabrieken zelf.   

 

Tussenkomst raadslid Wouter Bouckaert: 

We gaan ons op dit punt onthouden omdat we enkele bedenkingen hebben bij deze 

constructie. De vraag stelt zich waarom de te ontvangen subsidies -waarvoor de 

prefinancieringslening aangewend zullen worden- niet op de privémarkt gefinancierd 

kunnen worden. Wat als straks andere religies bij Stad komen aankloppen voor een 

dergelijke lening ? Welke zijn de budgettaire implicaties voor onze Stad. Het is niet dat we 

er warmpjes inzitten en de stad is geen bank. 

 

Reactie van schepen Kathleen Duchi: 

Dit is een boekhoudkundige operatie.  De kerkfabrieken moeten als ze subsidies 

aanvragen kunnen bewijzen dat ze het project kunnen betalen.  Vandaar dat we die 

dienstverlening op poten zetten.  Het is ook belangrijk dat ze externe subsidies 

binnenhalen.  Wat betreft andere religies: we betalen ongeveer een 1400 euro aan de 

protestantse kerk voor hun huisvesting en de andere geloven worden via de Provincie 

geregeld. 

 

4 Samenwerkingsovereenkomst met Westtoer. Goedkeuring. 

 

Tussenkomst van raadslid Wout Patyn: 

Bedankt mevrouw de voorzitter 

 

Met de raadscommissie Vrije Tijd nog in het achterhoofd, waar ook het project ‘Hallo 

Harelbeke’ werd voorgesteld, wou ik toch nog eens terugkomen op mijn punt dat ik daar 

gemaakt heb. 

 

De bedoeling van het ‘Hallo Harelbeke’-project is om onze stad een wat hipper en 

levendiger imago te geven. Dit gaan jullie onder meer doen door allerlei acties en 

evenementen te kaderen binnen drie kernwoorden, namelijk ‘spetterend’, ‘sportief’ en 

‘natuur’. Ik maakte toen de opmerking dat hetgeen waar we net sterk in staan, toerisme 

en erfgoed, hierdoor ondergesneeuwd wordt. We schuiven zo onze sterke Harelbeekse 

eigenheid meer naar de achtergrond voor iets wat we ons nog in de toekomst willen 

aanmeten waarvan we niet eens zeker weten of het zal slagen. Een bezorgdheid die ik niet 

alleen uitte want raadslid Beyaert vroeg zich ook af wat er met ‘Harelbeke Muziekstad’ zal 

gebeuren. 

 



Mag ik dan ook vragen om hier optimaal in te zetten op deze samenwerking met Westtoer 

om Harelbeke op de kaart te zetten in de Leiestreek. Bijvoorbeeld dat we ook systematisch 

worden meegenomen in hun communicatie. 

 

Reactie van schepen Dominique Windels: 

Uw verwijzing naar ‘Hallo Harelbeke’ is niet helemaal correct.  Dit moet je los zien van 

onze toeristische inspanningen en onze activiteiten met Westtoer en Toerisme Leiestreek.  

Hallo Harelbeke richt zich naar de mensen van Harelbeke zelf.  Dus eigenlijk voor intern 

gebruik.  Terwijl we onze activiteiten met Westtoer eigenlijk activiteiten, promo zijn van 

Harelbeke, buiten Harelbeke naar Harelbeke toe.  Om dus toeristische activiteit te 

lokken.  Hallo Harelbeke is eigenlijk een vervolg van de lange werken hier in Harelbeke.  

We hebben aan de Harelbekenaar allerlei ideeën gevraagd om onze eigen stad vrolijk en 

tof te maken.  We hebben 120 ideeën gekregen waarop burgers konden stemmen.  Niks 

weerhoudt ons er natuurlijk van om deze interne activiteiten ook extern te gaan 

gebruiken naar de toeristen toe. 

 

 

6 Herinrichten omgeving Eilandschool. Verrekening 1.  Goedkeuring. 

 

Tussenkomst raadslid Wouter Bouckaert: 

We zijn verbaasd om deze vraag die in het verleden niet weerhouden werd nu terug te zien 

verschijnen op de agenda. De vraag stelt zich ook waarom aan de argumenten die 

aangehaald worden om voor halfverharding te kiezen in plaats van dolomiet bij aanvang 

niet werden voorgelegd, ze konden immers alle drie van bij het begin voorzien worden. 

Tot slot is er de bedenking dat het 5.000 tot 6.000 euro voor het onkruidvrij houden van 

dolomiet best wel goed doorgerekend is. 

 

Tussenkomst raadslid Rik Vandenabeele: 

Ik denk dat als je nu dolomiet gooit of je gebruikt materiaal dat in de verrekening 

voorgeschreven is, alles juist hetzelfde blijft.  Waarom gebruikt men geen honinggraad 

met antiworteldoek?  Het kost veel minder in aankoop en is veel beter in onderhoud. 

 

Reactie van schepen Francis Pattyn: 

De verbouwing van de school loopt bijna op zijn einde.  Het gebouw is volledig 

aangepakt.  Er waren een aantal meerwerken door onvoorziene kosten.  Dat heb je 

natuurlijk als je een gebouw renoveert.  Nu zijn we begonnen aan de speelplaats.  Dit 

moet een mooi eindpunt worden van de heraanleg van deze school.  We willen die 

volledig vergroenen.  We willen dit zo gunstig mogelijk doen.  Gunstig wil zeggen: de 

correcte oefening doen tussen enerzijds kwaliteit en anderzijds kostprijs.  Ook rekening 

houdend met het onderhoud dat we op lange termijn zullen hebben.  Daarom denken we 

dat halfverharding beter is.  Uiteindelijk zal de onderhoudskost een stuk minder zijn.   

Waarom we honinggraad niet gebruikt hebben: daar kan ik u helaas geen antwoord op 

geven.  Ik vraag een antwoord van de diensten. 

 

7 Leveren en plaatsen van kerstverlichtingsinstallatie op het Marktplein.  

Goedkeuring lastvoorwaarden, raming (46.357,53 euro excl. BTW of 

56.092,61 euro incl. 21% BTW (9.735,08 euro BTW medecontractant)) en 

gunningswijze. 

 

Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout: 

Op zich hebben wij niets tegen de kerstverlichting, zit zelf nog niet in dit dossier. 

Wij hebben wel vragen rond het extra voorzien van de bovengrondse paaltjes: 

1. Was hier reeds niets voorzien in het dossier aanleg marktplein? Dit is een extra 

kost dus? 



2. Er waren reeds voor 15.000€ extra wachtbuizen voorzien in het dossier 

marktplein, men spreekt hier ook over een synergiewinst bij de sleufwerken van 

10.000€. Zullen deze hiervoor aangewend worden? 

3. Er was bij de opmaak ( in mijn periode als schepen) van het dossier marktplein 

een totale verlichtingspost voorzien van 113.000€, zaten deze kosten hier niet in 

en zit ook alle andere marktpleinverlichting dan niet meer in het dossier? 

4. Wij hebben als ik het goed heb ook geïnvesteerd in ondergrondse 

aansluitingskasten voor het marktgebeuren en allerhande evenementen voor een 

bedrag van 90.000€, kunnen deze kasten dan niet aangewend worden voor deze 

toch wel tijdelijke kerstverlichting?  

5. Komen alle zekeringskasten in de kelders en zijn alle verschillende 

elektriciteitsvoorzieningen (ik denk dan aan kerstverlichting, sturing nevelfontein , 

eventuele infoborden, enz) nu gecentraliseerd in een van onze ( nog te 

verwerven?) kelderbergingen, zodat deze gecentraliseerd te bereiken zijn voor 

onze technische diensten? 

 

Tussenkomst raadslid Wouter Bouckaert: 

We juichen het initiatief toe om tijdens de werken aan het Marktplein om zowel 

ondergrondse bekabeling als bovengrondse aftakkingspaaltjes in het nieuwe Marktplein te 

voorzien. Gezien de kostprijs hopen we dat deze zaken -in zonder de paaltjes- stevig 

genoeg zullen zijn zodat ze een lang leven beschoren zijn. Bijkomende vraag is of deze 

paaltjes ook voor andere activiteiten, denk maar aan elektriciteit voor de standhouders op 

de kermis of andere activiteiten op en rond het Marktplein gebruikt zullen worden. 

 

Reactie van schepen Tijs Naert: 

De wachtbuizen die voorzien zijn worden meegenomen in dit project en worden 

meegenomen in de berekening die nu gemaakt wordt.  Wat betreft de kerstverlichting: 

dit gaat hier over de bedrading om kerstverlichting te kunnen hangen.  Ik vermoed dat 

de kasten zullen kunnen gebruikt worden ook voor andere zaken dan kerstverlichting 

maar ik vraag dit na.  De kelderverdieping die wordt inderdaad aangekocht om eigenlijk 

de technieken te kunnen centraliseren. 

 

Reactie van raadslid Patrick Claerhout: 

Ik vraag me af waarom dit niet ondergronds kan.  We hebben in dit dossier sterk 

geïnvesteerd om de elektriciteitskasten onder de grond te krijgen om zo weinig mogelijk 

aanrijdbare zaken op de markt te krijgen en nu plaatsen we paaltjes bovengronds.  Ik 

waarschuw toch voor de plaatsing ervan. 

 

 

8 Leveren en plaatsen containerlokaal aan het stadsmagazijn.  Goedkeuring 

lastvoorwaarden, raming (28.925,61 euro excl. BTW) en gunningswijze. 

 

Tussenkomst raadslid Wouter Bouckaert: 

We hebben hier enkele vragen bij, namelijk waar wordt nu gegeten door de medewerkers; 

een reftercontainer is vaak ongezellig is dit een tijdelijke oplossing of een definitieve ? 

Waarom wordt er geen eigen gebouw geplaatst dat in principe duurzamer, 

energievriendelijker en gezelliger is dan een reftercontainer. Het is niet omdat er 

zonnepanelen op het dak liggen dat er niet zuinig met energie dient te worden omgegaan. 

 

Reactie van schepen Tijs Naert: 

Dit zijn terechte vragen.  Er wordt momenteel binnen gegeten.  Het huis op zich waar de 

facilitaire dienst nu in huist is op zich ok maar er zou eigenlijk ook wel eens mogen 

vernieuwd worden en moest de stad geld in overvloed hebben dan zou daar extra in 

geïnvesteerd worden.  De opmerking over de container vind ik terecht maar een gebouw 



zetten is veel duurder dan een container daarom deze container.  We zullen er op letten 

dat de elektrische verwarming op een correcte manier gebruikt wordt. 

 

 

10 Infrastructuurwerken in het privaat project "Deerlijksesteenweg" (De 

Stip). Goedkeuren tracé der wegen. 

 

Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout: 

Mijn opmerkingen destijds als schepen van mobiliteit zijn niet ter harte genomen in dit 

dossier. Zelf ben ik dan ook verwonderd dat er geen bezwaren zijn binnengekomen in dit 

dossier. Er is en blijft onvoldoende parking op dit bedrijventerrein vooral voor aan- en 

uitleveringen van vrachtwagens. De parkeerstroken voor de poorten van de units zijn max 

8 m. Er is ook bijna geen mogelijkheid voor vrachtwagens om te keren op deze zone, dus 

zullen ze bijgevolg parkeren in de Deerlijksesteenweg of aanpalende straten. Ik hoop geen 

gelijkaardige situatie te krijgen zoals in de Venetiëlaan, waar ondanks de verplichting om 

op eigen terrein te parkeren, men toch op de openbare weg gaat stationeren. Kan deze 

verplichting hier ook opgenomen worden? 

Collega’s uit het vorige bestuur zullen ook nog weten dat ik grondige twijfels heb bij de 

“Zone voor polyvalente bedrijfsruimtes ter ondersteuning van bedrijfsunits op het 

terrein”, dit omtrent de praktische uitwerking en realisatie hiervan. Hopelijk kan ook dit 

nog aangepast worden. 

 

Reactie van schepen Tijs Naert: 

Ik ben tevreden met de uiting van uw bezorgdheden.  Wat betreft uw vrachtvraag: ik ga 

ervan uit dat daar weinig vrachtwagens naartoe komen.  Het is een KMO zone.  

Wat betreft uw vraag naar onderhoud van openbaar domein: dit zijn inderdaad stevige 

stukken.  De opvolging gebeurt door de facilitaire dienst.  De aanleg van dit openbaar 

domein wordt mee bekeken door onze diensten zodanig dat van zodra we dit in onderhoud 

moeten overnemen, dit op een goede manier kan gebeuren. 

 

 

13 Hersamenstellen adviesraden en vaststellen overeenstemming met de 

toepasselijke regels. 

 

Tussenkomst raadslid Rosanne Mestdagh: 

Wat is er aan de hand met de lijst van de leden van de cultuurraad?  Dit klopt toch niet 

met de realiteit?  Zijn de gegevens verouderd? 

 

Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout: 

Ik vraag me af in hoeverre de verenigingen ook niet verantwoordelijk zijn voor het up to 

date houden van deze lijsten.  Ik stel vast dat mijn schoonvader bij 3 verenigingen nog 

steeds als lid van de vereniging aangemeld staat bij de sportraad. 

 

Reactie van schepen Dominique Windels: 

Het is zo dat de lijsten waar er raadsleden op staan, slaan op de algemene vergaderingen 

en niet op de raad van bestuur.  Dus met andere woorden: gemeenteraadsleden mogen 

gerust lid zijn van die algemene vergaderingen.  Zij adviseren niet zichzelf.  

 

Aanvulling van de algemeen directeur: 

De lijst van de Algemene Vergadering werd gemaakt op basis van gegevens van de 

jaarverslagen van 2018.  Het zijn de verenigingen die lid zijn van de Algemene 

Vergadering van de cultuur- en/of sportraad en niet de leden op zich. 

 

 

  



 

VARIA GEMEENTERAAD 21 OKTOBER 2019 

 

1. Tussenkomst raadslid Rosanne Mestdagh: 

 

11 novembervieringen:  

Een tijd geleden werd ik door bepaalde leden van de oudstrijdersvereniging 

aangesproken over het feit dat er geen vieringen zouden zijn op 11 november, ik was 

hierover ten zeerste verbaasd. Er wordt altijd gezegd, we moeten zorgen dat onze 

kinderen en kleinkinderen weten wat 11 november betekent, dat ze moeten weten wat 

er gebeurd is tijdens de eerste en tweede wereldoorlog, we ijveren voor nooit meer 

oorlog. De laatste jaren waren er steeds mooie herdenkingen, zeker in Harelbeke met de 

plechtigheid op het Engels kerkhof, de begroeting van het monument in de Gentsestraat, 

de mis en de bloemenhulde aan het moment van de gesneuvelden. De laatste 4 jaren 

werden talrijke herdenkingsactiviteiten georganiseerd omtrent de herdenking van de 

eerste wereldoorlog en nu plots is niets meer nodig, Geen plechtigheid meer aan het 

Engels kerkhof, geen groet meer aan het monument in de Gentsestraat, geen mis meer 

en het heeft niet veel gescheeld of de bloemenhulde zou gebracht worden door de 

leverancier van de bloemen. Ook Bavikhove, Hulste en Stasegem hadden hun 

herdenkingsactiviteit, de één al uitgebreider dan de anderen, ieder op zijn eigen manier, 

en men probeerde er de laatste jaren toch een mooie plechtigheid van te maken. 

Blijkbaar wordt er nu een vredesontbijt georganiseerd, ieder jaar in een ander gedeelte 

van Groot Harelbeke, als eerste komt Hulste aan de beurt, en men heeft ook beslist om 

toch nog bloemen neer te leggen door de plaatselijke politici en ik hoorde ook dat er nu 

toch een misviering gepland is in Harelbeke, georganiseerd door de vaderlandslievende 

verenigingen. Toch spijtig dat het Engels kerkhof nu niet meer in de belangstelling komt 

en er ook geen mooie hulde meer georganiseerd wordt door de schoolgaande jeugd. En 

misschien is dit doordat er een paar organisatoren wegens de één of andere reden 

moeten afhaken, maar ik ben zeker dat er in Harelbeke zeker nog mensen rondlopen 

met de nodige kennis en capaciteit om dergelijke herdenkingen te organiseren. Jammer, 

een stuk geschiedenis gaat verloren en dat betreur ik ten zeerste  

 

2.Tussenkomst van raadslid Cedric Vandenbussche: 

Lise-Marie vroeg om het nog even over de stroomkasten te hebben tijdens Harelbeke 

kermis. Ze kan er vanavond niet bijzijn, dus zal ik deze tussenkomst in haar plaats doen. 

We zijn met de fractie zéér tevreden dat deze piste werd onderzocht èn uitgevoerd! We 

hebben ook positieve geluiden gehoord bij de jeugdbewegingen. Het is fijn om te merken 

dat er (af en toe) geluisterd wordt naar de oppositie! Bedankt ook aan de stadsdiensten 

voor de praktische uitvoering! Wij kregen n.a.v. ons Facebookbericht hierover de vraag 

of dit er ook komt in Hulste, Bavikhove, Stasegem? Natuurlijk beseffen we dat het hier 

om een proefproject gaat dat nu eerst moet geëvalueerd worden en zijn we al zeer blij 

met deze eerste stap in de goede richting. Maar we begrijpen ook dat deze vraag er 

komt. Het is een terechte opmerking. Hebben jullie hier al over nagedacht? Zal dit ook 

worden doorgetrokken naar de deelgemeenten?  

 

Mijn Varia gaat over de bevraging i.v.m het type vuilnisbak die in het stadscentrum moet 

verschijnen. 

Ook al steunen wij iedere soort van participatie vinden wij het jammer dat we niet zoals 

onze buren van Kortrijk opkomen tegen de sigarettenpeuk op straat. In Kortrijk zijn al 

verscheidene vuilbakken met een asbak in verwerkt deze kunnen bij ons ook zeker en 

vast goed gebruikt worden bij plaatsen zoals het station, het nieuwe marktplein,… 

Plaatsen zoals het speelplein is het zeker vanzelfsprekend dat het gewone vuilnisbakken 

zullen zijn, dit omwille van de mooie actie van onze jeugddienst genaamd 

rookvrijespeelruimte.  

  



Onze stelling is niet voor net als Kortrijk streng en kordaat rokers te straffen met Gas-

boetes, maar gewoon om deze mee te nemen in het project van de vuilbakken om rokers 

een wegwerpplaats te geven voor hun sigarettenpeuk. Als het antwoord hierop is dat 

deze aanspoort om te roken en deze niet past in het straatbeeld kunnen wij dit ook 

zeggen over de vele sigarettenpeuken die nu dagdagelijks op de grond liggen. 

 

 

3.Tussenkomst raadslid Nancy Debeerst: 

3.1.High five paal  

• Wat is er gebeurd met de high five paal aan de brug in Harelbeke? Ze ligt nu al een 

hele tijd afgebroken/afgekraakt langs de kant van de weg. (Kijken of ze er nog steeds 

ligt) Heeft er iemand tegen gereden? Kan de schade worden verhaald op die persoon? 

Waarom ligt ze daar al zo lang, terwijl iedereen ze zomaar zou kunnen meenemen. Zou 

ze niet beter worden meegenomen naar het stadsdepot? Kan ze hersteld worden? 

 

3.2.Kerkhoven 

• Wij zouden willen vragen om naar aanleiding van Allerheiligen en Allerzielen een extra 

moeite te doen om de kerkhoven er netjes bij te leggen. Zodat de vele mensen die dan 

een bezoekje brengen aan onze Harelbeekse kerkhoven geen slecht woord kunnen 

reppen over de staat ervan. 

 

 

4.Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout: 

Wij hebben in de raadscommissie grondgebiedszaken reeds onze opmerkingen 

meegegeven aan de schepen van openbare werken Naert , dat we het spijtig vinden dat 

alle oversteken op de N43 niet op hetzelfde moment worden uitgevoerd om het file-leed 

te beperken. Nu is er een oversteek ter hoogte van de Abdijstraat/ Tramstraat, binnen 

enkele maanden volgt er waarschijnlijk nog een ter hoogte van het midden van het 

parkeerplein en later dan nog een ter hoogte van de Schipstraat/ Ballingenweg. Dus 

waarschijnlijk zal de N43 driemaal volledig onderbroken worden in 1 jaar tijd. Nefast dus 

voor onze mobiliteit in Harelbeke. 

Ook hebben wij er op aangedrongen om nu tellingen uit te voeren om eventueel conclusies 

te kunnen trekken ivm bestemmingsverkeer versus doorgaand ( niet-

bestemmingsverkeer) en of sluipverkeer. De schepen beloofde ons dit te zullen opvolgen. 

Mijn tussenkomst vandaag gaat vooral omtrent de omleidingen, waarvoor wij talrijke 

opmerkingen meekregen. Harelbeke is een volledig afgezette stad. Na controle blijken deze 

omleidingen dit niet echt efficiënt te zijn, enkele voorbeelden: 

- de verwittigingsborden Harelbeke onderbroken staan te laat gesignaliseerd, ze staan 

reeds op de afritten, men moet dus eerst afrijden om dan vast te stellen dat er een 

omlegging voorzien is 

- handelaars bereikbaar: slechts enkele klevers geven dit aan op de uiterste punten. 

Daarna komt men nog verschillende hindernissen tegen met omleidingen. Ik had meer 

verwacht van onze mandatarissen van Unizo. 

- wanneer men door wil rijden om de handelaars te bereiken is het niet duidelijk wie voor 

de werken gelokaliseerd is of na de werken, dit gezien de volledige onderbreking. Om 

verder te gaan wanneer men van Kortrijk komt en door wil rijden tot aan de Vlasstraat, 

daar de omleiding wil volgen, dan stuurt men ons weer richting Kortrijk. Zeer efficiënt voor 

onze handelaars dus. 

- aan het stadhuis is de richting Kortrijk zeer smal afgezet met conflictsituaties voor het 

verkeer komende van Kortrijk / richting Overleie. Onveilige situatie dus als gevolg. 

- ook kregen wij opmerkingen vanuit de Zandberg ivm veel stilstaand verkeer. 

Graag enkele aanpassingen aub en hopelijk neemt men dit ook mee bij de volgende 

omleidingen. 

 

  



 

5.Tussenkomst raadslid Fleur De Buck: 

 

5.1. eerst en vooral wil ik het feestcomité feliciteren met een alweer enorm geslaagde 

editie van Harelbeke feest. Er was veel volk op de been en het weer was ons ook gunstig 

gezind. Ik hoop daarentegen wel dat er in de toekomst meer gecontroleerd wordt op de 

parkeerverboden die werden ingesteld. Ikzelf woon in de Kortrijksestraat en daar mocht 

men voor de deur niet parkeren gedurende de volledige periode van de kermis. Echter, 

tot mijn grote verbazing stonden er al gauw toch auto’s geparkeerd en deze werden niet 

beboet, noch weggesleept. Als buurtbewoners een brief krijgen met de vraag zich aan te 

passen, dan is het niet fair dat anderen zich niet aan die regels moeten houden. Dus 

hopelijk verloopt dit volgend jaar wel reglementair. 

 

5.2. gezien de naam van de nieuwe markt nu reeds een tweetal maanden is gewijzigd 

om de verkoop te doen stijgen, vroeg ik mij af of dit reeds effect heeft en wat de stand 

van zaken nu is. 

 

5.3. net na de gemeenteraad van september las ik tot mijn groot genoegen dat we in 

Harelbeke een voederpas voor zwerfkatten gaan invoeren. Dit onder andere om nog niet 

gesteriliseerde zwerfkatten te traceren en dit dan te verhelpen. Enkele weken later krijg 

ik echter nog klachten van mensen die een zwerfkat herkennen en bellen naar de politie, 

maar dan toch geen gehoor krijgen daar. Nochtans was het wel zo afgesproken na de 

infosessies ivm de vergiftigde katten een tijdje geleden. Ik vroeg me ook af hoe mensen 

deze pas kunnen aanvragen, is dat via de site van de stad? En wordt er nog promo 

gevoerd hierover, want anders vrees ik een beetje dat maar weinig mensen hier gebruik 

van zullen maken. Daarop aansluitend vroeg ik mij ook af of het al bekend is waar de 

schuilhokken voor zwerfkatten zullen komen in onze stad. 

 

5.4. tenslotte las ik gisteren op de Facebookpagina van de stad een bericht over de 

“week van de smaak”. Men kan van 14-24 november bij iemand thuis gaan eten van 

andere origine  om zo de cultuur en de kookkunsten van die persoon te leren kennen, Dit 

voor €15 per persoon. Ik vroeg me af of die €15 integraal verworven wordt door de 

gastheer/gastvrouw en of dit dan ook wordt aangegeven bij belastingen en btw. Of hoe 

gaat dit dan fiscaal in zijn werk? 

 

Tevens vroeg ik mij af waarom het leren kennen van andere culturen niet wederkerig kan 

werken tijdens de week van de smaak. Dus eventueel naast de Congolese kipmoambe bij 

Robert waarom niet karnemelkstampers bij Jeanette? Ik denk dat het ook heel 

bevorderend kan werken voor de integratie mochten er enkele Vlaamse gerechten 

kunnen worden genuttigd, kwestie van de inclusiviteit te garanderen en iedereen de kans 

te geven andere culturen te leren kennen. 

 

6.Tussenkomst raadslid André Vanassche: 

 

Mevr.de voorzitter, beste collega’s 

 

Ik had graag 3 VARIA puntjes aangehaald. 

 

6.1. 

De nacht van.de duisternis duurde  3 nachten, spijtig dat de vroege fietsers de maandag 

in het donker de weg op moesten. De grootste klacht was dat er na het stormweer van 

zondag avond grote takken lagen op de fietspaden en dat deze hindernissen echt niet 

zichtbaar waren. 

Kunnen jullie dit meenemen naar de evaluatie. Zorg er a.u.b. voor dat de schoolgaande 

jeugd nooit in het donker moet fietsen van en naar school. 

  



 

6.2. 

Ik wens nog eens terug te komen op de tussenkomst van collega raadslid Koen Opsomer 

i.v.m. zijn vraag om een camera te plaatsen op het jaagpad langs de Leie tussen 

Bavikhove en Kuurne. Volgens de burgemeester heeft het geen zin om camera’s te 

plaatsen omdat je hiermee geen incidenten kunt voorkomen ! Akkoord maar in Kortrijk 

staan er nu reeds 185 camera’s en een op drie criminele feiten wordt opgelost aan de 

hand van camerabeelden ! Zouden we, over de partijgrenzen heen, aan deze raad, niet 

eens vragen wat iedereen persoonlijk hiervan denkt?  

 

6.3. 

Hoever staat de facilitaire dienst met de opmaak van het nieuwe mobiliteitsplan? 

Wat is de reden dat er afgeweken wordt van het principe om enkel zone 30 in te voeren 

in schoolomgevingen ? 

 

 

7.Tussenkomst raadslid Wouter Bouckaert: 

We juichen de moedige beslissing van het CBS toe om het dossier zoals het was 

voorgesteld op de GR van 18/06/2019 stil te leggen. Zoals onze fractie en deze van de NV-

A toen aanhaalde waren er ernstige bedenkingen bij het budget voor de bouw alsook de 

levensvatbaarheid van de eventuele uitbating. Wat we voorspelden kwam dan gelukkig 

sneller uit dan verwacht want de laatste budgetraming lag beduidend hoger en leek een 

lopende rekening te gaan worden. We dringen sterk aan dat de vrijgekomen 

investeringsbudgetten aangewend zullen worden voor duurzame investeringen en niet in 

de pot van de werkingsmiddelen zullen verdwijnen. Graag hadden we ook vernomen welke 

kosten in dit project als verloren mogen worden beschouwd. 

Waar we wel met groot ongenoegen op reageren is het feit dat de bekendmaking gebeurde 

net voor de raadscommissie waarop dit punt behandeld werd. Dit is een miskenning van 

de rol van de oppositie en vragen dat dergelijke zaken sneller gecommuniceerd worden. 

Aansluitend op het project “Markt” doet het gerucht de ronde dat er interesse is voor de 

verschillende ruimtes. Graag hadden we hier meer info over ontvangen. Gaat dit over 

interesse, opties, concrete verkoop- over verhuurovereenkomsten of gewoon over mensen 

die vrijblijvend geïnformeerd hebben. In aansluiting hierop hebben we eveneens 

opgevangen dat de uitbreiding van de handelsruimtes aan de kant van Leiestraat niet zou 

doorgaan. Klopt dit. Tot slot hadden we ook graag een stand van zaken gekregen van de 

assistentiewoningen die er zouden komen want hierrond is het momenteel vrij stil. 

 

8.Tussenkomst raadslid Rik Vandenabeele 

Wie bepaalt er waar camera’s komen? 

Als ik nu naar de glasbollen en de kledingcontainers kijk dan stel ik vast dat ze langs de 

verkeerde kant opgesteld staan. 

 

9.Tussenkomst raadslid Wout Patyn: 

Wanneer kunnen we het meerjarenplan verwachten? 

 

10.Tussenkomst raadslid Koen Opsomer: 

Ik wil even tussenkomen op de verschillende replieken vanuit de oppositie ivm het 

paviljoen.  Het is alsof zij er nu voor verantwoordelijk zijn dat het dossier van het 

Paviljoen stopgezet is terwijl de VLD en de NV-A in de vorige legislatuur in de 

meerderheid zaten en het dossier opgestart hebben.  Als er 1 partij is die steeds 

standvastig geweest is in zijn standpunt omtrent het paviljoen, altijd heel kritisch 

geweest is over de haalbaarheid ervan dan is het de CD&V wel.  Wij waren een koele 

minnaar van bij de start.  Spijtig dat de trekkers van toen zijnde de VLD en de NV-A nu 

de stopzetting op hun hoedje te steken.  Ik vind dit niet correct. 

 

  



Antwoorden uit het college: 

 

Reactie burgemeester Alain Top ivm de 11 november viering: 

Een aantal trekkers haakten af.  Daarom hebben we ervoor geopteerd om de 11 

novemberviering niet meer op 4 plaatsen tegelijk te gaan doen maar als een 

rondtrekkend geheel te gaan beschouwen. 

De eerste deelgemeente die de hoofdplaats is, is Bavikhove.  Dus daar wordt er een 

stadsreceptie georganiseerd.  In Hulste wordt er op initiatief van de Hulstese vereniging 

een ontbijt georganiseerd en in Harelbeke en Stasegem zijn er korte bloemenhuldes 

voorzien telkens om 11 u.  Het is een spijtige vaststelling dat er in Harelbeke en 

Stasegem geen draagvlak is voor deze herdenkingen.  Nu doen alsof die er wel is, is de 

waarheid geweld aandoen.  Ik herinner iedereen in dit halfrond eraan dat ik een aantal 

gemeenteraden geleden nog op 8 mei slechts 3 mensen aanwezig waren op de 

bloemenhulde op het einde van de oorlog.  Daarom een oproep in deze zaal: wees 

aanwezig op 11 november. 

 

Wat betreft de voederpas: we moeten nog het politiereglement wijzigen om die 

voederpas effectief in te voeren.  Het politiereglement slaat op de gemeente Harelbeke 

en Deerlijk.   Momenteel is men in Deerlijk aan het onderzoeken of men wenst mee in te 

stappen.  We hebben liefst een politiereglement dat voor de volledige zone dezelfde is. 

 

Wat betreft de vraag rond de camera’s: die worden altijd geplaatst op advies van de 

veiligheidsdiensten en daar wordt altijd een afweging gemaakt tussen risico en 

opportuniteit van die camera’s.  Uiteindelijk moeten we ook aandacht hebben voor de 

privacy van mensen. 

 

Tussenkomst schepen Tijs Naert ivm roken: 

Ik vind het ook niet ok dat peuken op de grond gegooid worden maar ons initiatief rond 

de vuilnisbakken kaderde in een andere doelstelling. Samen met de mooimakers, de stad 

en Imog hebben we een plan gemaakt om zwerfvuil aan te pakken en die wedstrijd rond 

de vuilnisbakken was eerder een sensibilisering om effectief die vuilnisbakken in de 

straat te gaan gebruiken.  We werken aan sensibilisering maar we werken ook aan 

repressie.  Camera’s die kunnen een rol spelen.  We moeten voorzichtig zijn als we ze 

inzetten.  De plaatsen waar ze ingezet worden, die moeten goedgekeurd worden door 

deze gemeenteraad.  Ik wil even een zijsprong maken.  Ook kledingcontainers willen we 

in dit verhaal meenemen.  Wat betreft de High Five paal: die werd omvergereden door 

een privefirma.  Die zal rechtsstreeks de schade regelen met de leverancier van de High 

Five palen.  Daarom ligt ze nog ter plaatse. 

 

Wat betreft de vraag rond het warmtenet en de Kortrijksestraat: 

Ik ben er geen voorstander van om het hele warmtenet in de Kortrijksestraat in 1 keer 

aan te leggen.  Dit zou voor de handelaars veel te zwaar zijn.  De periode van 

onderbreking van de N43 zou te lang zijn.  We willen de bereikbaarheid voor de lokale 

handelaars zo hoog mogelijk houden.  Voor het 2de stuk, het stuk doorheen de parking 

zullen we zeker de omleidingen verder evalueren. 

 

Wat betreft de vraag rond de mindervalidenlift: dit zullen we anders gaan bekijken.  De 

mindervalidenlift die voorzien was, hing vast aan het paviljoen.  Dus daar moet nu een 

andere oplossing voor komen. 

 

Wat de nacht van de duisternis betreft: die duurde inderdaad 3 nachten.  We bekijken 

met Fluvius hoe die in de toekomst ingekort kan worden.  Het mobiliteitsplan van nu is 

niet meer geldig.  Dit heb ik hier al een paar keer gezegd.  Wij wijken daar nu en dan 

inderdaad van af om de overlast te beperken in de tijd.  We gaan nu volop voor een 

nieuw plan want dit is zeer noodzakelijk. 

 



Wat betreft het Paviljoen: ik ben blij dat iedereen dit een goede beslissing vindt.  Dank u 

om dit te zeggen.  Wie uiteindelijk verantwoordelijk is voor deze beslissing dat doet er 

niet toe.  Zolang ze maar op een correcte manier beargumenteerd is.  De kost van het 

stopzetten van de procedure zal beperkt blijven tot het uitbetalen van de ontwerpers.  

Die moeten uiteindelijk betaald worden voor hun werk.  De plannen op zich hebben we 

dan.  Indien er later opnieuw de wil is om een paviljoen te plaatsen dan kunnen we ons 

baseren op het werk dat al gebeurd is.  Dus die kost is dan niet volledig verloren.  Wat 

betreft het persbericht: het is louter toevallig in de timing.  De dinsdag had het college 

de beslissing genomen, de woensdag werd het gecommuniceerd en kort nadien was er 

raadscommissie.  Wat betreft de voederpas: zoals de burgemeester zei: de 

implementatie is in onderzoek.  De insteek om het vrijgekomen budget van het paviljoen 

te gebruiken voor nieuwe duurzame investeringen dat juich ik zeker en vast toe. 

 

Tussenkomst schepen Dominique Windels: 

Ik ben blij dat we met de werfkasten tegemoet gekomen zijn aan de vraag van de 

jeugdbewegingen.  Wat betreft de deelgemeenten: ik zou niet deze actie willen 

doortrekken naar alle deelgemeenten.  Ik denk dat we het gewoon moeten doen, daar 

waar het nodig is.  Ik verwijs bv naar de situatie in Bavikhove waar er plots een podium 

moest verplaatst worden, waar de kast niet meer kon gebruikt worden en daar zijn we 

ook in tegemoet gekomen.  Indien de stroomgroep niet nodig is zullen we die ook niet 

gebruiken. 

 

Tussenkomst schepen Kathleen Duchi: 

Wat betreft de status van de nieuwe markt: er zijn 3 handelspanden verkocht.  Een 4de 

wordt vrijdag getekend en deze week wordt er wellicht een 5de ook nog getekend.  Wat 

betreft de appartementen: de vraag begint op gang te komen.  Er zijn nog geen 

definitieve cijfers.  Wat betreft de onderbreking van de N43 en de steun vanuit de stad 

Harelbeke voor de lokale handelaars: ik durf met stelligheid te zeggen dat onze 

beleidsmedewerker economie al wat in zijn mogelijkheden lag om die handelaars lag te 

bereiken en te laten intekenen in de minderhinderpremie, dat hij gedaan heeft wat hij 

kon doen. 

 

Tussenkomst schepen Lynn Callewaert: 

Wat betreft de vraag rond de week van de smaak: eind juli werd er een oproep 

gelanceerd om deel te nemen aan de week van de smaak.  Het was een 

samenwerkingsproject tussen Kuurne, Kortrijk en Harelbeke.  De vraag was om een 

gerecht te delen met iemand van een andere bevolkingsgroep bv: een allochtoon die een 

gerecht klaarmaakte voor een Vlaming of omgekeerd, een Vlaming die een gerecht 

klaarmaakt voor een allochtoon.  Op 13.09 liepen die inschrijvingen af.  We stelden vast 

dat alleen mensen met een vreemde origine hebben ingeschreven.  Het is inderdaad zo 

dat die 15 euro naar de koks ging.   De capaciteit per kok was 6 tot 8 personen. 

Dus 15 keer maal 6 of maal 8.  Dat bedrag dient als onkostenvergoeding voor de 

aankoop van het voedsel en moet niet aangegeven worden aan de belastingen.  

Tenslotte is het zo dat als wij mensen uitnodigen bij ons thuis, liggen we ook snel aan 15 

euro per persoon.  Wat was de inbreng van Harelbeke in dit project?  Stad Harelbeke 

ondersteunt administratief door het maken van de oproep naar deelnemende koks en 

verzorgt de opmaak van de flyer en de online publiciteit. Gemeente Kuurne verzamelt de 

deelnemende koks en stelt het menu samen. Stad Kortrijk verzamelt de inschrijvingen en 

handelt die af. Na afloop evalueren we met drie gemeenten en de deelnemers deze 

samenwerking voor een eventueel volgende editie in 2020. Op het Harelbeekse aandeel 

voor het drukwerk en de voorbereidingstijd van de betrokken ambtenaar na, is dit een 

budgetneutraal project. 

 

Immogra heeft aan Zorgbedrijf Harelbeke gevraagd om samen te werken m.b.t. de 

assistentiewoningen. Er hebben al verschillende pistes voorgelegen. Gezien de huidige 

budgettaire context en de grote investeringen die we zullen moeten doen in de renovatie 

van Ceder aan de Leie en De Beiaard, is de piste om die assistentiewoningen met het 



Zorgbedrijf aan te kopen van tafel. Intussen bekijken we met het Zorgbedrijf de 

mogelijkheden om de assistentiewoningen te huren. De financiële oefening wordt 

daarvoor op dit moment gemaakt. Eens we daar een beter zicht op hebben, zullen de 

onderhandelingen met Immogra verder gezet worden om te zien of we de uitbating van 

de assistentiewoningen op ons kunnen nemen.  

 

Vooraleer wij instappen in dergelijke samenwerking moet wel aan een aantal 

voorwaarden voldaan worden:  

1) we moeten bekijken of we de extra personeelskost aankunnen voor de noodoproepen 

2) het totale kostenplaatje voor het Zorgbedrijf moet binnen de perken blijven. Het is 

niet de bedoeling een verliespost te creëren.  

3) het kostenplaatje voor de toekomstige inwoners van die assistentieflats moet ook 

haalbaar zijn. We kunnen het niet maken dat we met het Zorgbedrijf de nieuwe flats 

verhuren aan het dubbele van de prijs dan onze flatjes in de Beiaard. We moeten zeker 

zijn dat de flatjes verhuurd geraken. We hebben wel een lange wachtlijst, maar het is 

niet zeker dat mensen even snel zullen toehappen als de prijs een stuk hoger zou liggen. 

We zijn dus aan het rekenen en tellen en houden nauwe contacten met Immogra 

 

Tussenkomst burgemeester Alain top ivm met onderhoud kerkhoven: 

Ik wil meedelen dat we gans het jaar door hard werken aan het onderhoud van de 

kerkhoven.  Niet alleen naar aanleiding van 11 november. 

 

Reactie van raadslid Wouter Bouckaert: 

Ik kijk uit naar het project van de assistentiewoningen.  Naar de PPS die daar eventueel 

zou kunnen opgezet worden.  Ik heb er zelf een lopen in Rumbeke.  Wat betreft het 

paviljoen: we waren nooit tegen het paviljoen maar we hebben altijd een aantal 

financiële randbedenkingen gemaakt. 

 

Reactie van raadslid Patrick Claerhout: 

Ivm de discussie rond de N43: ik heb dit alleen gemeld als vaststelling.  Het was geen 

verwijt naar het bestuur toe.  Ik vertolk hier de bezorgdheid van de handelaars. 

Als reactie op wat Koen gezegd heeft: we hebben steeds beloofd dat we de kost zouden 

blijven bewaken.  Dus nu ook.  We hopen in de toekomst ook op een eventuele ander 

invulling. 

 

Reactie raadslid Cedric Van den Bussche: 

Voor alle duidelijkheid: ik heb niet gevraagd om te straffen met gasboetes.  Ik heb wel 

gevraagd om de problematiek verder te bekijken. 

 

  



 

VARIA GEMEENTERAAD 21 OKTOBER 2019 

 

 

Besloten zitting 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

15. Hersamenstelling Gemeentelijke Commissie voor Ruimtelijke Ordening 

(GECORO).  Benoeming van de effectieve leden, plaatsvervangers, 

voorzitter, ondervoorzitter, vaste secretaris en plaatsvervangende 

secretaris. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

De Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening ( VCRO) bepaalt dat er op het niveau van de 

gemeente een adviesraad voor ruimtelijke ordening, namelijk de Gemeentelijke 

Commissie voor Ruimtelijke Ordening (GECORO), dient te worden opgericht. De leden 

van de GECORO worden benoemd voor zes jaar. Hun benoeming is hernieuwbaar.  

 

De gemeenteraad beslist welke maatschappelijke geledingen binnen de gemeente 

worden opgeroepen om één of meerdere vertegenwoordigers voor te dragen als lid van 

de GECORO. De maatschappelijke geledingen die een lid voordragen, dragen ook een 

plaatsvervanger voor. 

 

De gemeenteraad heeft in zitting van 18.03.2019 beslist om de GECORO te laten bestaan 

uit 11 leden, als volgt samen te stellen: 

 

5 deskundigen, waaronder de voorzitter 

 

6 maatschappelijke geledingen: 

 

• Milieu- & natuurverenigingen (1) 

• Landbouwers (1) 

• Werkgevers of zelfstandigen (1) 

• Werknemers (1) 

• Handelaars (1) 

• Sociale woonsector (1) 

 

Ieder lid, met uitzondering van de voorzitter, heeft een plaatsvervanger. Er kan ook een 

ondervoorzitter worden aangeduid. Zowel de voorzitter als de vaste secretaris van de 

GECORO worden voorgedragen door het college. 

 

Voor de oproeping van de kandidaten vanuit de maatschappelijke geledingen, om in de 

GECORO te zetelen, werd geopteerd om de organisaties binnen de bovengenoemde 

maatschappelijke geledingen aan te schrijven. 

 

Voor de oproeping van de deskundigen, om in de GECORO te zetelen, werd een artikel 

gepubliceerd in het infoblad van de stad. 

 

De GECORO is een adviesorgaan met een representatieve vertegenwoordiging. 

Representatieve vertegenwoordiging betekent dat er rekening wordt gehouden met het 

karakter van de gemeente via de maatschappelijke geledingen (vb. in een 

landbouwgemeente zijn er meer vertegenwoordigers vanuit de maatschappelijke geleding 



landbouw), met de man/vrouw-verhouding (maximaal 2/3de mag van hetzelfde geslacht 

zijn – de genderregel van art. 304 par. 3 derde lid is toepasselijk), de jong/oud-

verhouding, …  

 

1. De aanstelling van de deskundigen in de GECORO 

 

De GECORO bestaat uit 5 deskundigen (effectieven) en 4 plaatsvervangers. 

 

Er zijn 13 kandidaten, namelijk: 

 

Naam Adres Referenties 

Fien Vermeulen 

 

Andries 

Pevernagestraat 27 

8530 Harelbeke 

Stedenbouwkundige /ruimtelijk planner 

Werkzaam bij de stad Kortrijk bij de 

directie stadsplanning 

Effectief lid huidige GECORO 

Inwoner Harelbeke 

Rik Degezelle Heerbaan 264 

8530 Harelbeke 

Industrieel Ingenieur Bouwkunde / 

Landmeter 

Inwoner Harelbeke 

Caroline Oost Kervijnstraat 82 

8531 Bavikhove 

Omgevingsambtenaar (luik milieu) bij 

gemeente Heuvelland 

Inwoner Bavikhove 

 

Steven Verbeke Overleiestraat 110 

8530 Harelbeke 

Zelfstandig architect  

Effectief lid huidige GECORO 

Inwoner Harelbeke 

Koen Verdru Vlietestraat 188 

8531 Hulste 

Bouwkundig Ingenieur 

Opleiding Schatter/ Stedenbouw 

Zaakvoerder Mijn Huis 

Inwoner Hulste 

Corneel Baert D. Camerlyncklaan 

121 

8500 Kortrijk 

Architect bij een architectenbureau 

Effectief lid huidige GECORO 

 

Philippe De Hullu Stasegemdorp 39 

8530 Harelbeke 

Architect 

Effectief lid vorige GECORO 

Inwoner Stasegem 

Pieter Decantere Bistierland 27 

8530 Harelbeke 

Mobiliteitsdeskundige 

Inwoner Harelbeke 

Rik Wanzeele Begonialaan 19 

8531 Hulste 

Voormalig lid van de Raadscommissie 

R.O. 

Inwoner Hulste 

Hendrik Deprez Stasegemsestraat 

30 

8530 Harelbeke 

Voormalig lid van de Raadscommissie 

R.O. 

Inwoner Harelbeke 

Bjorn Derumeaux Kerkstraat 12 

8531 Hulste 

Architectuurtekenaar 

Ontwerper/tekenaar belast uitwerken 

bovenbouw infrastructuurwerken 

Inwoner Hulste 

Jo Deprez Koning Albertlaan 

18 

8530 Harelbeke 

Verkeersdeskundige bij stad Waregem 

Inwoner Harelbeke 

Emily 

Vanhaverbeke 

Vlietestraat 161 

8531 Hulste 

Ruimtelijk planner bij de stad Kortrijk 

Inwoner Hulste 

 

  



De voorkeur van het college is de volgende: 

 

Effectieven:     Plaatsvervangers: 

Fien Vermeulen    Emily Vanhaverbeke 

Jo Deprez     Pieter Decantere 

Philippe De Hullu    Corneel Baert 

Caroline Oost     Bjorn Derumeaux 

Steven Verbeke 

 

De door het college voorgestelde kandidaten voldoen aan de omschrijving deskundige.  

De aangehaalde referenties bevestigen dit voldoende.  

 

Er wordt geopteerd voor een zo ruim mogelijke staalkaart aan specialisaties bij de 

effectieve leden en die wordt herhaald bij de plaatsvervangers. Er wordt bijvoorbeeld 

gekozen voor de aanwezigheid van een mobiliteitsdeskundige in de GECORO. Zijn 

plaatsvervanger is ook een mobiliteitsdeskundige. Op die manier is er bij de zitting 

steeds van elke specialisatie iemand vertegenwoordigd.  

 

Het college opteert als deskundige voor: 

 

• Fien Vermeulen omwille van haar opleiding als stedenbouwkundige /ruimtelijk 

planner en het uitoefenen van die job bij de Stad Kortrijk. Omwille van de 

opgedane ervaring in de huidige GECORO, en omwille van het gevraagde 

evenwicht tussen man en vrouw. 

• Jo Deprez omwille van zijn deskundigheid op het vlak van mobiliteit en het 

uitoefenen van die job bij de Stad Waregem. 

• Philippe De Hullu omwille van zijn deskundigheid als architect, de opgedane 

ervaring in de vorige GECORO en omdat hij in Stasegem woont. Er wordt immers 

gezocht om zowel Harelbeke, Hulste, Bavikhove en Stasegem te 

vertegenwoordigen in de GECORO. 

• Caroline Oost omwille van haar deskundigheid inzake milieu, het feit dat zij als 

omgevingsambtenaar is tewerkgesteld in Heuvellaad, het gevraagde evenwicht 

tussen man en vrouw en omdat zij in Bavikhove woont. 

• Steven Verbeke omwille van zijn ervaring als deskundige/voorzitter in de huidige  

GECORO en zijn deskundigheid als architect. 

 

Op die wijze wordt binnen de sector van de deskundigen gezorgd voor een evenwichtige 

verdeling tussen mannen en vrouwen, ouderen en jongeren, de deelgemeenten en de 

verschillende specialisaties. 

 

Het college opteert als plaatsvervanger voor: 

 

• Emily Vanhaverbeke, omwille van haar deskundigheid als ruimtelijk planner bij de 

stad Kortrijk en omwille van het evenwicht tussen man en vrouw. 

• Pieter Decantere, omwille van deskundigheid inzake mobiliteit. 

• Corneel Baert, omwille van zijn deskundigheid als architect, de ervaring als 

effectief lid van de huidige GECORO. 

• Bjorn Derumeaux, omwille van zijn deskundigheid inzake ontwerper infrastructuur 

en inwoner van Hulste. 

 

2. De aanstelling van de leden voor de maatschappelijke geledingen in de 

GECORO 

 

De namen in cursief drukken de voorkeur van het college uit als effectieve kandidaat, in 

vet de plaatsvervanger. 

 



A. Milieu & natuur: door de gemeenteraad aan te duiden 1 effectief lid + 1 

plaatsvervangend 

 

Felix Rodenbach Marktstraat 67 bus 101 

8530 Harelbeke 

Natuurpunt Gaverstreke 

Mia Deltour Brouwerijstraat 13 

8530 Harelbeke 

Natuurpunt Gaverstreke 

 

De maatschappelijke geleding liet de keuze inzake effectief en plaatsvervanger. Er werd 

gekozen voor Felix Rodenbach omwille van de jong/oud-verhouding. 

 

B. Landbouw: door de gemeenteraad aan te duiden 1 effectief + 1 plaatsvervangend 

 

Chantal Robaeys Teesweg 1 

8530 Harelbeke 

Boerenbond 

 

Frank Vergote Hazenstraat 10 

8531 Hulste 

Boerenbond 

 

 

De maatschappelijke geleding liet de keuze inzake effectief en plaatsvervanger. Er werd 

gekozen voor Chantal Robaeys omwille van de man/vrouw verhouding 

 

C. Werkgevers/zelfstandigen: door de gemeenteraad aan te duiden 1 effectief + 1 

plaatsvervangend 

 

Ward Demyttenaere Brugsestraat 63 

8531 Hulste 

VOKA 

Valerie Depraetere President Kennedylaan 9A 

8500 Kortrijk 

VOKA 

 

De maatschappelijke geleding liet de keuze inzake effectief en plaatsvervanger. Er werd 

gekozen voor Ward Demyttenaere omdat hij inwoner is van Hulste en omwille van zijn 

ervaring in de huidige GECORO 

 

D. Werknemers: door de gemeenteraad aan te duiden 1 effectief + 1 

plaatsvervangend 

 

Maurice Top Zuidstraat 31 bus 204 

8530 Harelbeke 

ABVV 

Geert Ollevier Stasegemsesteenweg 177 

8530 Harelbeke 

ACV 

Mieke Vromant Gravin Adelahof 3 bus 001 ACV 

 

Er werd gekozen voor Maurice Top omwille van zijn ervaring in de huidige GECORO en 

omwille van de oud/jong-verhouding. 

 

E. Handelaars: door de gemeenteraad aan te duiden 1 effectief + 1 plaatsvervanger 

 

Jacinta Vandorpe Vlaanderenlaan 44 

8530 Harelbeke 

Unizo 

Frederic Vanmeerhaeghe Kortrijksestraat 91 

8530 Harelbeke 

Unizo 

 

De maatschappelijke geleding liet de keuze inzake effectief en plaatsvervanger. Er werd 

gekozen voor Jacinta Vandorpe omwille van de man/vrouw-verhouding  

 



F. Sociale woonsector: door de gemeenteraad aan te duiden 1 effectief + 1 

plaatsvervanger 

 

Piet Decavele Stasegemsestraat 37 

8530 Harelbeke 

Mijn Huis 

Jo Desmet Kortrijksesteenweg 59 bis 

301 

8530 Harelbeke 

Mijn Huis 

 

De maatschappelijke geleding liet de keuze inzake effectief en plaatsvervanger. Er werd 

gekozen voor Piet Decavele omwille van zijn ervaring in de huidige GECORO. 

 

Met de voorgestelde samenstelling van de GECORO wordt zowel voor de effectieve, als 

de plaatsvervangende leden voldaan aan de man/vrouw-verhouding. 

 

3. De aanstelling van de voorzitter, de ondervoorzitter de vaste secretaris en 

de plaatsvervangend secretaris 

 

Het schepencollege heeft in zitting van 01 oktober 2019 beslist om dhr. Steven Verbeke 

als voorzitter voor de GECORO voor te dragen op de zitting van de gemeenteraad. 

 

Het college heeft beslist om David De Bosschere, gemeentelijk stedenbouwkundig 

ambtenaar, als vaste secretaris aan te duiden, en Cindy Deprez, gemeentelijk 

stedenbouwkundig ambtenaar, als plaatsvervangend secretaris aan te duiden.  

 

De gemeenteraad mag onder de leden van de GECORO een ondervoorzitter aanduiden. 

Er wordt hiervan gebruik gemaakt.  Het college stelt Fien Vermeulen voor. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

• De Vlaamse codex Ruimtelijke Ordening inzonderheid artikel 1.3.3 ; 

• Het besluit van de Vlaamse Regering van 19.05.2000 tot vaststelling van nadere 

regels voor de samenstelling, de organisatie en de werkwijze van de provinciale 

en gemeentelijke commissies voor ruimtelijke ordening ; 

• Decreet lokaal bestuur, inzonderheid art. 288, art. 304 par. 3, art. 330 en 332. 

 

Om deze redenen; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Zich indien het voorstel wordt gevolgd aansluitend bij het voorstel van het college en de 

door het college gegeven motivering; 

 

Beslissend in besloten zitting; 

 

Daarop gaat de raad over tot de geheime stemming m.b.t. de aanduiding van de leden, 

de voorzitter, de ondervoorzitter, de vaste secretaris en de plaatsvervangende secretaris. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van de eerste deskundige: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: mevrouw VERMEULEN 

Fien; 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Vermeulen Fien bekomt : 26 ja-stemmen;  

Er is 1 neen-stem en 1 ongeldige stem; 

 



De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 1: Dienvolgens is VERMEULEN Fien benoemd tot deskundige. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van de tweede deskundige: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: de heer DEPREZ Jo; 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Deprez Jo bekomt 26 ja-stemmen; 

Hendrik Deprez bekomt 1 neen-stem, Koen Verdru bekomt 1 neen stem. 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 2: Dienvolgens is DEPREZ Jo benoemd tot deskundige. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van de derde deskundige: 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: de heer DE HULLU 

Philippe; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

De Hullu Philippe bekomt 25 ja-stemmen en 1 onthouding 

Hendrik Deprez bekomt 1 neen-stem, Pieter Decantere bekomt 1 neen-stem 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 3: Dienvolgens is DE HULLU Philippe benoemd tot deskundige. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van de vierde deskundige: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: mevrouw OOST Caroline; 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Oost Caroline bekomt 26 ja-stemmen; 

Er is 1 neen-stem en 1 onthouding 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 4: Dienvolgens is OOST Caroline benoemd tot deskundige. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van de vijfde deskundige: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: de heer VERBEKE Steven; 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Verbeke Steven bekomt 25 ja-stemmen en 1 onthouding 

Jo Deprez bekomt 1 neen-stem en Hendrik Deprez bekomt 1 ja stem 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 5: Dienvolgens is VERBEKE Steven benoemd tot deskundige. 



 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van de voorzitter van de GECORO: 

Op voordracht van het College van Burgemeester en Schepenen: de heer VERBEKE 

Steven; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Verbeke Steven bekomt 28 ja-stemmen; 

Er zijn 0 neen-stemmen, 0 blanco-stemmen, 0 ongeldige stemmen; 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 6: Dienvolgens is VERBEKE Steven benoemd tot voorzitter van de GECORO. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van het eerste deskundig- plaatsvervangend 

lid voor mevrouw VERMEULEN Fien: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: mevrouw VANHAVEBEKE 

Emily als plaatsvervangend lid voor mevr. VERMEULEN Fien. 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Vanhaverbeke Emily bekomt 26 ja-stemmen; er is 1 neen-stem,  

Hendrik Deprez bekomt 1 ja stem 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 7: Dienvolgens is VANHAVERBEKE Emily benoemd tot deskundig-

plaatsvervangend lid voor mevrouw VERMEULEN Fien. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van het tweede deskundig- plaatsvervangend 

lid: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: de heer DECANTERE Pieter 

als plaatsvervangend lid voor de heer DEPREZ Jo. 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Decantere Pieter bekomt 25 ja-stemmen en 1 onthouding 

Rik Wanzeele bekomt 1 ja stem en Hendrik Deprez bekomt 1 ja stem 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 8: Dienvolgens is DECANTERE Pieter benoemd tot deskundig-plaatsvervangend 

lid voor de heer DEPREZ Jo. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van het derde deskundig- plaatsvervangend 

lid: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: de heer BAERT Corneel als 

plaatsvervangend lid voor de heer DE HULLU Philippe. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Baert Corneel bekomt 23 ja-stemmen; 

Er is 1 neen-stem en 3 onthoudingen; 



Hendrik Deprez bekomt 1 ja stem 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 9: Dienvolgens is BAERT Corneel benoemd tot deskundig -plaatsvervangend lid 

voor de heer DE HULLU Philippe. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van het vierde deskundig- plaatsvervangend 

lid: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: de heer DERUMEAUX 

Bjorn als plaatsvervangend lid voor mevrouw OOST Caroline. 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Derumeaux Bjorn bekomt 26 ja-stemmen; 

Hendrik Deprez bekomt 1 ja stem en Karolien Oost bekomt 1 ja stem 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 10: Dienvolgens is DERUMEAUX Bjorn benoemd tot deskundig-plaatsvervangend 

lid voor mevrouw OOST Caroline. 

 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van 1 effectief lid voor de geleding Milieu & 

Natuur: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: de heer RODENBACH 

Felix. 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Rodenbach Felix bekomt 27 ja-stemmen, er is 1 onthouding 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 11: Dienvolgens is RODENBACH Felix benoemd tot effectief lid voor de geleding 

Milieu & Natuur. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van 1 plaatsvervangend lid voor de geleding 

Milieu & Natuur: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: mevrouw DELTOUR Mia. 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Deltour Mia bekomt 26 ja-stemmen, er zijn 2 onthoudingen 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 12: Dienvolgens is DELTOUR Mia benoemd tot plaatsvervangend lid voor de 

geleding Milieu & Natuur. 

 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van 1 effectief lid voor de geleding Landbouw: 



Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: mevrouw ROBAEYS 

Chantal. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Robaeys Chantal bekomt 27 ja-stemmen en 1 onthouding 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 13: Dienvolgens is ROBAEYS Chantal benoemd tot effectief lid voor de geleding 

Landbouw. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van 1 plaatsvervangend lid voor de geleding 

Landbouw: 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: de heer VERGOTE Frank. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Vergote Frank bekomt 26 ja-stemmen en 2 onthoudingen 

 

De Raad: 

 

BESLUIT : 

Artikel 14: Dienvolgens is VERGOTE Frank benoemd tot plaatsvervangend lid voor de 

geleding Landbouw. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van 1 effectief lid voor de geleding 

werkgevers/ zelfstandigen: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: de heer DEMYTTENAERE 

Ward. 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Demyttenaere Ward bekomt 25 ja-stemmen 

Er is 1 neen-stem en 2 onthoudingen; 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 15: Dienvolgens is DEMYTTENAERE Ward benoemd tot effectief lid voor de 

geleding werkgevers/zelfstandigen. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van 1 plaatsvervangend lid voor de geleding 

werkgevers/ zelfstandigen: 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: mevrouw DEPRAETERE 

Valerie. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Depraetere Valerie bekomt 24 ja-stemmen en er zijn 4 onthoudingen 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 16: Dienvolgens is DEPRAETERE Valerie benoemd tot plaatsvervangend lid voor  

de geleding werkgevers/zelfstandigen. 



 

Dhr. Alain Top, Burgemeester, verlaat de zitting wegens onverenigbaarheid. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van 1 effectief lid voor de geleding 

werknemers: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: de heer TOP Maurice. 

27 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Top Maurice bekomt 18 ja-stemmen; 

Er zijn 2 neen-stemmen, 6 onthoudingen en 1 ongeldige stem; 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 17: Dienvolgens is TOP Maurice benoemd tot effectief lid voor de geleding 

werknemers. 

 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van 1 plaatsvervangend lid voor de geleding 

werknemers: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: de heer OLLEVIER Geert. 

27 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Ollevier Geert bekomt 21 ja-stemmen; 

Er is 1 neen-stem en 5 onthoudingen; 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 18: Dienvolgens is OLLEVIER Geert benoemd tot plaatsvervangend lid voor de 

geleding werknemers. 

 

Dhr. Alain Top, Burgemeester, woont de zitting opnieuw bij. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van 1 effectief lid voor de geleding 

handelaars: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: mevrouw VANDORPE 

Jacinta. 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Vandorpe Jacinta bekomt 23 ja-stemmen en er zijn 5 onthoudingen; 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 19: Dienvolgens is VANDORPE Jacinta benoemd tot effectief lid voor de geleding 

handelaars. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van 1 plaatsvervangend lid voor de geleding 

handelaars: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: de heer VANMEERHAEGHE 

Frederic. 

28 leden nemen aan de stemming deel; 



De uitslag van de stemming is als volgt: 

Vanmeerhaeghe Frederic bekomt 25 ja-stemmen en er zijn 3 onthoudingen 

 

De Raad: 

 

BESLUIT : 

Artikel 20: Dienvolgens is VANMEERHAEGHE Frederic benoemd tot plaatsvervangend lid 

voor de geleding handelaars. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van 1 effectief lid voor de geleding sociale 

woonsector: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: de heer DECAVELE Piet. 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Decavele Piet bekomt 23 ja-stemmen en er zijn 5 onthoudingen 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 21: Dienvolgens is DECAVELE Piet benoemd tot effectief lid voor de geleding 

sociale woonsector. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van 1 plaatsvervangend lid voor de geleding 

sociale woonsector: 

 

Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen: mevrouw DESMET Jo. 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Desmet Jo bekomt 24 ja-stemmen en er zijn 4 onthoudingen; 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 22: Dienvolgens is DESMET Jo benoemd tot plaatsvervangend lid voor de 

geleding sociale woonsector. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van de ondervoorzitter van de GECORO  

Op voordracht van het College van Burgemeester en Schepenen: mevr. VERMEULEN 

Fien; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Vermeulen Fien bekomt 26 ja-stemmen en er zijn 2 onthoudingen; 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 23: Dienvolgens is VERMEULEN Fien benoemd tot ondervoorzitter van de 

GECORO. 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van de vaste secretaris van de GECORO: 

 

Op voordracht van het College van Burgemeester en Schepenen: de heer DE 

BOSSCHERE David. 

25 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 



De Bosschere David bekomt 25 ja-stemmen en er zijn 3 onthoudingen; 

 

De Raad: 

BESLUIT : 

 

Artikel 24: Dienvolgens is de heer DE BOSSCHERE David benoemd tot vaste secretaris 

van de GECORO 

 

- geheime stemming m.b.t. de aanduiding van de plaatsvervangende secretaris van de 

GECORO: 

 

Op voordracht van het College van Burgemeester en Schepenen: mevrouw DEPREZ 

Cindy. 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

Deprez Cindy bekomt 28 ja-stemmen  

 

De Raad: 

BESLUIT: 

 

Artikel 25: Dienvolgens is mevrouw DEPREZ Cindy benoemd tot plaatsvervangende 

secretaris van de GECORO. 

 

 

OPENBARE STEMMINGEN 

 

Punt 3 

Onthielden zich: de raadsleden: Andre Vanassche, Fleur De Buck, Wouter Bouckaert, 

Nancy Debeerst, Cedric Van Den Bussche 

 

Punt 6 

Onthielden zich: de raadsleden: Andre Vanassche, Rik Vandenabeele, Wouter Bouckaert, 

Cedric Van Den Bussche, Heidi Sohier 

 

Punt 7: 

Onthielden zich: de raadsleden: Patrick Claerhout, Wout Patyn, Brecht Vandeburie 

 

Punt 10: 

Onthielden zich: de raadsleden: Rik Vandenabeele , Patrick Claerhout, Wout Patyn, Heidi 

Sohier, Brecht Vandeburie 

 

 

De overige besluiten in openbare stemming werden genomen met unanimiteit der 

stemmen van de aanwezige leden tenzij anders vermeld. 

 

VERSLAG 

 

Er worden geen opmerkingen gemaakt op het verslag van 09.09.2019 dat dus als 

goedgekeurd mag worden beschouwd. 

 

 

De zitting eindigt om 22.50 u. 

 

 

 

Carlo Daelman Rita Beyaert 

Algemeen directeur Voorzitter 


